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Ráda bych se podělila o své zkušenosti s léčbou alergií pomocí přípravku Todicamp. Několik let 
jsem trpěla alergií s následujícími příznaky: svědění, zarudnutí a bolest očí, krku, nosu, kýchání a 
také ucpaný nos, hlenovitý výtok z nosu, zánět spojivek. Dále se projevovala snížená výkonnost, 
podrážděnost, poruchy spánku, bolesti hlavy a závratě. Byla také zaznamenána celková slabost, 

rychlá fyzická a psychická únava. A samozřejmě poklesla nálada, nevznikaly žádné touhy a 
aspirace. Co tam je, bylo nepříjemné si na vše vzpomenout. Když jsem byla vyšetřena na 

poliklinice, příčina alergie nebyla zjištěna, byly mi předepsány hormonální léky a začala jsem je 
jako obvykle užívat, abych zastavila jarní alergickou reakci. Tento problém však nezmizel a 

každým rokem jsem se cítila hůř a hůř. Začaly mě bolet klouby, zvětšila se mi štítná žláza atd.  
 

Jednoho dne mi známý lékař doporučil Todicamp a doporučil mi, abych si ho vyhledala na 
internetu. Rychle jsem našla webové stránky o Todicampu, vše jsem si podrobně prostudovala. 

Pak jsem přišel za zástupcem Todicampu v Astaně, ještě týž den, kdy jsem se s ním setkal, jsem 
dostal doporučení a schéma léčby mých nemocí a začal se léčit. Zástupce Todicampu mě 

upozornil, že mé nemoci projdou exacerbací, včetně vyrážek na obličeji atd. Zástupce mě také 
upozornil, že si mám za 1,5 měsíce nechat udělat biochemické vyšetření krve na parazitózy, aby 
se zjistila přesná příčina mých alergií. Ve druhém týdnu léčby přípravkem Todicamp jsem dostala 

alergickou vyrážku po celém obličeji, takže jsem si musela vzít neschopenku a pokračovat v 
léčbě. Tento stav trval krátce. Pokračovala jsem v pití přípravku Todicamp a v zevních 

procedurách. Po nějaké době se mi obličej vyčistil a zlepšila se mi nálada. Po 1,5 měsíci léčby 
jsem si nechala udělat biochemické vyšetření krve a byla jsem překvapená, že v krvi byly zjištěny 
toxiny opisthorchie a také, že játra byla napadena toxiny tohoto parazita. Bylo mi špatně a ptala 

jsem se lékařů, proč to v mém těle nedokázali okamžitě identifikovat. Z toho, co mi řekli, 
vyplývalo, že parazity je velmi obtížné laboratorně odhalit. Po tomto vyšetření jsem se obrátila na 
poradnu a na zakoupení přípravku Todicamp se zástupcem pro další léčbu. Výsledkem bylo, že 

jsem se dozvěděl, že při užívání přípravku Todicamp začal tento parazit, cítící svůj zánik, 
uvolňovat do krevního oběhu toxiny, což pomohlo určit jeho přítomnost v játrech. V současné 

době pokračuji v léčbě. Takže jsem ráda a šťastná!  
 

Děkuji za úžasný lék A.M.Todika. 

 

Na začátek bych chtěl vyjádřit nejhlubší a nejupřímnější vděčnost Andreji Todicovi. Děkuji za 
zázračný lék, který nejprve doslova zachránil mě a nyní podporuje zdraví celé mé rodiny. Je to 
opravdu úžasný lék, který pomáhá dětem, dospělým i starším lidem. Slovy nelze vyjádřit, jak 
důležité a užitečné je to, co děláte, Andreji Michajloviči. 

Můj příběh se může podobat mnoha jiným. A jen díky Todicampu má šťastný konec. Faktem je, 
že jsem dříve sportoval profesionálně. Jako většina sportovců jsem často přehlížel stará zranění, 
která se zdála nedůležitá, dokud se k dlouholetému zranění nepřidal zánět. 

Náhodou jsem se nachladil v močovém měchýři. Měl jsem dlouhodobé zranění, poranění 
bicepsového svalu. Bolest byla nesnesitelná: pokud jsem byl kdekoli vystaven průvanu, trpěl jsem 
celé týdny. 

Tradiční medicína byla k ničemu: nabízeli mi různé programy, operace, komplexní terapii. Bolest 
zůstala "se mnou", otravovala mi život a zcela vylučovala sport (alespoň na amatérské úrovni). 

http://todicamp.ru/bolezni/boli-v-sustavah
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Zkoušel jsem radikálně změnit stravu, užívat různé odvary, chodit na fyzioterapii - efekt byl velmi 
krátkodobý a pak se vše vrátilo. 

Tedy až do chvíle, kdy mi byl nabídnut Todicamp. Už jsem v nic nevěřil, ale měl jsem naději. 
Zkusil jsem to a fungovalo to. Nejprve po dvou týdnech ustoupila akutní bolest. Pak nepříjemné 
pocity zmizely úplně. A to byl pouhý měsíc - po letech užívání nejrůznějších léků, podstupování 
procedur... Pro mě to byl prostě zázrak. Prvních pár dní jsem pozorně naslouchala pocitům - 
nemohla jsem uvěřit, že se bolest nevrátí. 

Dříve jsem četl, že extrakt pomáhá nejen při zánětech, ale také léčí onemocnění dýchacích cest. 
Je škoda, že když mému synovi zjistili mandle 3. stupně, neuvědomila jsem si hned, že ho budu 
léčit "Todicampem". Nejdříve podstoupil operaci, od které se to hodně zhoršilo (kašel doslova 
přišel na přetřes - začalo to být děsivé, dvakrát do měsíce musel "píchat" dítěti antibiotika). A 
teprve po ní jsme začali společně užívat "Todicamp". Po dvou týdnech se syn cítil znatelně lépe. 

Moje maminka a manžel, ohromeni naším uzdravením, se také začali zabývat "lékem na všechny 
nemoci". Nyní je Todicamp naším "rodinným lékařem". Celá rodina se nikdy neunaví radovat z 
jeho zázračných účinků. Můj syn prakticky nechybí ve školce, dokonce navenek začal vypadat 
silnější, protože se mu posílila imunita. Já jsem už dávno zapomněla na bolesti v podbřišku a 
manžel se zbavil chronických sezónních nachlazení. Mamince extrakt pomáhá při věkových 
změnách kloubů - zlepšení zaznamenala po týdnu užívání. "Todicamp" se pro nás stal darem 
osudu, vaším darem. Děkujeme.     

 

Opravdu se chci podělit o svou radost!!! Mám autoimunitní tyreoiditidu, hypotyreózu a 
hyperprolaktinémii, nemám menstruaci až půl roku. Je to měsíc užívání Todicampu a Sorbolitu 
..... Měla jsem obavy, jak to bude, protože obsahuje jód, ale je to organický jód .... Už několik 
měsíců se snažím snížit prolaktin bez kabergolinu ... prolaktin byl 2000 ... Zkoušel jsem Dopa 
Mucuna, ale to nezabralo ... a po Todicampu a Sorbolitu mi prolaktin klesl z 2000 na 744 za 

měsíc ..... Testy štítné žlázy: T3 a T4 mírně stouply a protilátky klesly, i když jsem si tento měsíc 
dovolila alergické potraviny .... Samozřejmě si uvědomuji, že prolaktin by neměl být vyšší než 

200, ale průběh těchto léků po dobu 4 měsíců, takže pokračuji ... 
 

Začala jsem hlouběji spát, jsem méně podrážděná, menstruace mi začala 15. den užívání léků 
(vyvolávala jsem ji Wild Yamem, poslední dva měsíce jsem Wild Yam nepila, abych viděla vliv 

léků na reprodukční systém). 
 

Bůh žehnej vaší rodině! 

 

Všem přeji hodně zdraví.  
 
 Lékařem - odborníkem na výživu jsem téměř 30 let. Svou lékařskou praxi jsem začínal jako lékař 
anesteziologie a resuscitace. Již několik měsíců pozoruji účinek léku todicamp, o kterém mi řekla 
moje dcera, která je také lékařkou. Andrej Michajlovič mi samozřejmě na mou žádost laskavě 
poskytl dostupné studie o todicampu, ale já jsem chtěl mít vlastní lékařskou zkušenost. Jako 
lékaře mě zajímá, že to, co aplikujeme, působí na příčinu nemocí v těle, protože pokud 
neodstraníme příčinu, problémy se po čase vrátí, jako v každém oboru. A z velké části nemoci 
buď získáváme, nesprávným zacházením s trávicím systémem, nebo infikováním viry, parazity, 
patogenními bakteriemi a plísněmi. Chtěl bych říci, že za nemocí je vždy nějaká příčina.  
 
 Todikamp je úžasná kombinace 2 přírodních složek, která má jedinečnou schopnost nejen 
definitivně zničit infekci, ale také proniknout do všech tkání našeho těla, dokonce i dovnitř 
vytvořené parazitární kapsidy. A to je velmi důležitá vlastnost, protože tak vytváří neslučitelné 

http://todicamp.ru/bolezni/ukreplenie-immunnoi-sistemi
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existenční prostředí pro infekci, kterou nelze zničit, ale pouze vypudit, jako například houby - 
slizové plísně. A ve své praxi jsem pozoroval několik případů, kdy slizová plíseň vyšla ze zdánlivě 
čistého organismu po aplikaci todicampu, což svědčí o tom, že se "zavrtá velmi hluboko". Pokud 
jde o sílu takového působení, asi jich pro todicamp nemohu doposud pár jmenovat.  
 
 Rád bych se podělil o jednu takovou fotografii(přidám níže), dítě, které bylo rok drženo na 
antibiotikách, po 2 měsících používání todicampu vyšla houba slizovitá plíseň. Jako naturopatický 
lékař jsem s prací todicampu velmi spokojen. Rád bych ho upřímně doporučil k použití v různých 
situacích, zejména proto, že již bylo vykonáno mnoho práce a existují doporučení pro používání 
todicampu. Rád bych také dodal, že podle mých pozorování je lepší vždy používat sorbolit 
paralelně, pak bude zotavení pohodlnější. Pokud se stav během užívání přípravku todicamp 
zhorší, je to normální a svědčí to o tom, že todicamp funguje. Prostě se v těle zvýšila intoxikace a 
jeho vlastní odvodňovací systémy nefungují. Proto je nutné snížit toxickou zátěž, a s tím si 
sorbolit skvěle poradí a čím výraznější intoxikace, tím větší počet tobolek lze jednou vypít. V 
každé situaci může být samozřejmě jiné řešení.  
 
 Samostatně bych chtěl poděkovat celé rodině Todiců za to, že máme všichni možnost užívat 
tento úžasný, nepřeháním v názvu, lék todicamp. A také za to, že jsou vstřícní, slušní, ochotní 
pomoci a prostě milí lidé. 

Natalia ibilinatalia 
2@gmail.com 
 
 Adana, Turecko  
10. února 2021 

 

Dobrý večer, paní Petrová. 

Tento článek můžete použít, máte k tomu oprávnění (v souladu s platnou legislativou). 
 
 Zdravím vás, milí čtenáři. Rád bych se s vámi podělil o jednu ze svých velmi pozitivních 
zkušeností. Měla jsem chronický zdravotní problém, a protože klasická medicína tento problém 
nijak neřešila, což byl můj případ, rozhodla jsem se vyhledat pomoc velmi zkušené a doporučené 
detoxikační poradkyně celostní medicíny v C.I.C. v Praze (viz Detoxikační medicína). Při první 
návštěvě mi byla zkontrolována toxická zátěž v těle a bylo zjištěno, že mám mimo jiné velké 
množství parazitů a extrémně neprostupné tlusté střevo. Souběžně s  
terapeutickou a informační léčbou mého problému mi bylo doporučeno zbavit se parazitů pomocí 
přípravku na přírodní bázi Wurm Ex, který rovněž účinně odstraňuje toxické látky z tlustého 
střeva.  
 
 Doma jsem zjistil, že jednou z účinných látek tohoto přípravku je extrakt z pupenů vlašských 
ořechů. Protože nerada kupuji výrobky z drogerie, koupila jsem si na základě této a dalších 
podrobných informací jiný výrobek. Byl to TODICAMP® EXTRAKT a CEOLIT (Sorbolit® Detox) 
jako sorbent, protože tělíčka parazitů je třeba co nejrychleji vyloučit z těla). Začala jsem vše 
užívat podle návodu. Asi po 6 týdnech jsem šel na měření toxické zátěže. Po měření byl poradce 
velmi překvapen, že v mém těle již nejsou žádní paraziti v měřitelném množství přístroje a mé 
tlusté střevo je zcela průchodné. Samozřejmě se mě také zeptala, co používám na "odčervení" a 
"pročištění tlustého střeva". A odpověď už zná každý, kdo čte tyto řádky zde ..... Takže na závěr 
vám vřele doporučuji vyzkoušet OBA produkty!  
 
 Zdravím a děkuji,  
Radovan  
Praha, červen 2020 

 

http://todicamp.ru/product/todicamp
http://todicamp.ru/product/sorbolit


Jmenuji se Světlana, žiji na Ukrajině ve Lvově. Je mi 34 let. Před osmi lety jsem se vdala. 
Nemohla jsem otěhotnět. Jezdili jsme po doktorech, dělali jsme testy, vše se zdálo být v normě, 
ale zjistilo se, že můj manžel má špatnou aktivitu spermií. Byly nám předepsány různé vitamíny a 
léčba, ale nic nepomohlo. 

Roky plynuly a my jsme přestali doufat v to nejlepší. Ale manžel mé sestry se velmi zajímá o 
lidovou medicínu a poradil nám, abychom zkusili Todicamp. Upřímně řečeno, moc jsem v to 
nedoufala, ale rozhodli jsme se to zkusit. Později jsem se totiž dozvěděla, že ti chlapci, kteří v 
dětství prodělali příušnice (mumps), mohou být neplodní. A můj manžel je v dětství měl a ovlivnilo 
to činnost jeho spermií. Takže jsem pro něj podstoupila veškerou léčbu. Používali jsme Todicamp 
spolu s léky Apramar, Todimin a Sorbolite. Jelikož nám bylo řečeno, že to máme brát 4 měsíce, 
aby se to vyjasnilo. 

Manžel si je tedy začal brát všechny. Objednali jsme se na 2 měsíce léčby. První měsíc pil vše 
jak má, druhý jen 20 dní, no, jako všichni muži, začal zapomínat a pak přestal úplně. Tak jsme na 
to všechno zapomněli. Bylo to od července do září 2020. Zároveň jsme hodně cestovali a prosili 
a modlili se k Bohu. Čas plynul a asi po třech měsících jsem si uvědomil, že něco není v pořádku. 
A když jsme šli k lékaři, oznámil nám, že jsem těhotná. Byla jsem v sedmém nebi, nevěděla jsem, 
že se to stane. Ale už je to pár měsíců a já si uvědomila, že nám pomohla Boží modlitba a 
Todicamp a další léky. Teď jsou tyto léky s námi pořád. 

Děkujeme. 
 
 Svetlana 
 
 Lvov, Ukrajina 2021 

Zobrazit recenze z kategorie: 

 

Dobrý den, pane Liško,  
 
 ráda bych se s Vámi podělila o své zkušenosti s užíváním Todicampu a zejména o výsledek této 
alternativní léčby:  
 
Květen 2019 - diagnostikován nádor levé ledviny s nádorovým trombem v ledvinné žíle a rizikem 
ataky horní duté žíly, zahájeno užívání konopného extraktu (Fénixovy slzy z vlastního konopí z 
lékařských modelů, bez bastlení, pouze na minerální podpoře v čistém kokosu, extrakt upraven) 
dekarboxylace).  
 
 Červenec 2019. -  
CT vyšetření trupu s vyloučením pravé plíce ledviny, blíže nespecifikováno.  
 
 Srpen 2019, přerušení užívání konopného extraktu, 23.8. Operace 2019, odstranění ledviny 
včetně resekce ledvinné žíly (pravděpodobně v důsledku užívání konopí, výrazná rezistence na 
analgetika po operaci.  
 
 Září 2019 - onkologická konzultace, nabídka účasti v klinické studii - odmítnuto.  
 
 Leden 2020 - CT vyšetření, popsán zhoubný útvar v pravé plíci, odložena návštěva onkologa dle 
domluvy, zahájeno užívání Todicampu, postupně 25 kapek 3x denně, současně ostropestřecová 
pasta + diatomitová zemina dle doporučení - cca 14 dní po zahájení užívání Todicampu nástup 
vysoké horečky, horečka 40,5 °C, silné pocení, střídání zimnice a horečky asi 4 dny, pocit 
vyčerpání, únava, horečka nesnížena léky ani zábaly (konzultace s panem Liškou) - po odeznění 
horečky pocit trvalé únavy, vysoká potřeba spánku, bez zažívacích potíží, bez průjmu, zmírnění 
obstrukce dýchacích cest včetně hlavních a přídatných.včetně hlavních a vedlejších nosních 
dutin - Todicamp užíván 2 měsíce, týden pauza, další 2 měsíce, po celou dobu pocit únavy, ale 



bez jiných potíží, chuť k jídlu dobrá, mírný váhový přírůstek, pocit regenerace - asi 14 dní po 
ukončení kortikálního zhoršení, horečka, rtg zjištěn těžký zápal pravé plíce, slyšitelný, ale jasný, 
saturace kyslíkem 97 %, testy na SRB vysoké, bez koronaviru, antibiotika  
 
 Červenec 2020. -  
Kontrolní CT trupu, znovu popsána malignita v pravé plíci, konzultace na onkologii FN HK, 
odeslání na funkční vyšetření plic - stanovení středně těžké CHOPN, ordinace lékaře - odeslání 
na bronchoskopii ke stanovení, zda se jedná o metastázu nádoru ledviny nebo primární nádor 
plic.  
 
 srpen 2020 - bronchoskopie - nezjištěna malignita, odsátí "bělavé hmoty", cytologie, histologie, 
bakteriologie, plísně, houby - vše negativní kontrolní CT vyšetření s vyhodnocením lékařskou 
ordinací naplánováno na říjen 2020. Závěr: bez chemoterapie, doporučeno navštívit místního 
pneumologa pro stabilizaci CHOPN.  
 
 Pro aktuální informace o zákazu a černé listině Todicampu s konopím v našem Absurdistánu 
nemám slov a velmi by mě zajímalo, odkud vzešla iniciativa toho, kdo "sehnal" argumenty pro 
jeho zákaz. Děkuji Vám za ochotu kdykoli odpovědět na mé telefonické dotazy, za Vaše rady a 
informace, které mi dodaly klid a jistotu v užívání do té doby pro mě neznámých látek. Díky  
informacím, které jsem od Vás dostala, a způsobu, jakým jste je podával, jsem této alternativní 
cestě opravdu uvěřila a jsem velmi ráda, že se výsledky dostavily - nejen pro mě, ale i jako 
podpora pro ostatní.  
 
 Rád zodpovím jakékoli další dotazy.  Hodně  
zdraví a dobrý pocit  
Mirek K. 

Česká republika, srpen 2020 

Milá Rimmo Sergejevno!    

Děkuji vám za vaši pozornost, za vaši pomoc, za vaši podporu a cenné rady. Je mi hodně přes 
70 let. V roce 2018 mi byla diagnostikována rakovina prsu a lymfatických uzlin III. stupně. Také 
Pidgetova choroba, ale v otázce. Léčba se mi ukázala jako obtížná. Při mém zdravotním stavu 
nelze použít chemoterapii ani ozařování. Chirurgický zákrok je také nebezpečný kvůli mému 
onemocnění srdce a mozkových cév. Prodělal jsem několik mrtvic a infarkt. Jsem také velmi 
alergický. Je možné, že nebudu schopen snášet anestezii. Po četných konzultacích a v mém 
městě a na klinice pojmenované po Blochinovi v Moskvě se začala aplikovat hormonální léčba 
inhibitory aramatózy (Letrozol).  
 
 A pak jsem na internetu našla informace o vitaminu B-17. Ukázalo se, že jeho užívání je u nás 
zakázáno. Ale rozhodla jsem se ho vyzkoušet. Nejprve jsem ho dostala z Německa a pak jsem 
se seznámila s vámi a vaší společností. A nyní tento lék užívám již téměř rok. Dodržuji celý 
protokol jeho užívání, ale snížil jsem dávkování. Užívala jsem 1 kapsli jednou denně. Začala jsem 
ho užívat od května 2019. V listopadu 2019 jsem podstoupila vyšetření. Lékaři zaznamenali 
regresi procesu. Vnější příznaky nemoci také vymizely, ale o Amygdalinu jsem jim nic neřekla. V 
srpnu letošního roku jsem podstoupila kompletní vyšetření znovu. Dělali snímky na 
nejmodernějším přístroji. Lékaři dokonce pochybovali, zda se nejedná o rakovinu. Začali 
porovnávat všechny staré snímky a opět rozpoznali pozitivní dynamiku. Dokonce mi dali 
podmíněnou skupinu 2. Nyní mi určili vyšetření a konzultaci za 3-4 měsíce. A nadále užívám 
Amygdalin a Sorbolyte. 

Bůh žehnej vám i celému týmu společnosti zdraví, úspěch a vše nejlepší. A zvláštní poděkování 
Vám za trpělivost, za rady a vysvětlení, rady a podporu. Žijte dlouho, buďte šťastní a milovaní. 
Bůh vám žehnej! 

S maximální úctou,    



Ludmila 

Voroněž, 20. září 2020. 

  

Vážený Andreji Michajloviči! 
 
 Před půl rokem jsem u Vás objednal Todicamp pro svého přítele, který trpí roztroušenou 
sklerózou. Návod obsahoval doporučení užívat jej vnitřně a mazat jím chodidla a podél páteře. 
Roma užívala vše podle Vašich doporučení. Jediné, co je, že jelikož žije sám a sám si na záda 
nedosáhne, tak si pravidelně promazával jen chodidla a podél páteře podle návštěv přátel. Někdy 
mu to pomohlo, někdy ne. 

Mohu vám hned říci, že při perorálním užívání nedocházelo k žádným nepříjemným pocitům. Váš 
Todicamp se velmi snadno pije, je příjemný a měkký. V prvních dnech po zahájení jeho 
perorálního užívání došlo k nečekanému zlepšení: nohy se začaly lépe pohybovat - jeho krok se 
rozšířil, Rom dokázal sám stát, aniž by se držel rukou na stole. Tato zlepšení však byla 
nestabilní: špatný zdravotní stav, meteorologická závislost ovlivňovaly schopnost pohybu atd. 
Nakonec se stav kvalitativně zlepšil - to podle Romy ví jen on sám, jak se začal pohybovat, co se 
děje s jeho nohama a rukama, a vše je mnohem lepší, i když zvenčí to nemusí být příliš patrné. 
Například v našich domech máme dlouhé společné chodby, které jsou v poslední době odděleny 
od přistávací plochy výtahu dalšími železnými dveřmi se zámkem. Návštěvy se musí pouštět až 
po dosažení společných dveří - asi 8-10 metrů. Dříve to Rom dělal na vozíku, teď se ke dveřím 
dostane sám. To svědčí o kvalitativním zlepšení jeho chůze a rychlosti nohou, i když, opakuji, 
ještě to není volná chůze zdravého člověka. Ale i tak je to velký pokrok! 

Chci upozornit zejména na jednu věc. Rom je bývalý voják, mnohokrát zraněný a zbitý, závislý na 
počasí, za špatného počasí ho strašně bolí kolena, která mu znemožňují chůzi (ve skutečnosti je 
mu teprve 36 let). Todicamp mu tedy od těchto bolestí OPRAVDU úspěšně ulevuje. Rom se teď 
nejen dokáže zachránit, ale šíří tuto léčebnou metodu i mezi svými "bojovými bratry". Vše 
odchází jednoznačně a nenávratně, všechny klouby jsou nyní zvládnuté, za což Vám i 
Todicampu moc děkujeme! 

S velkou úctou a vděčností,  
Roman a Alena 

Moskevská oblast  
Květen, 2013 

 
 

Děkuji mnohokrát. Byl mi diagnostikován uzel štítné žlázy a byl jsem odeslán na biopsii.Biopsii 
jsem odmítl a začal jsem užívat váš úžasný lék.Týden užívám, týden ne. Todicamp jsem tedy 
užívala 6 měsíců. Při dalším vyšetření, které proběhlo po 6 měsících, uzliny nalezeny nebyly. A 
další rok. A také opar, kterým jsem trpěla mnoho let, zmizel.  
 
 Ještě jednou vám moc děkuji. Možná mi to někteří lidé budou věřit, ale hlavní je, že mi to hodně 
pomohlo. Kéž vám Bůh žehná a že vám dal takovou moudrost, abyste vytvořil takový zázračný 
lék. Přeji vám další pokroky v léčbě nemocí. Všechno nejlepší. 

  
S A Centre  
Minneapolis, Spojené státy americké 
 
 25. února 2021 



 

Měla jsem dlouhodobý problém - bradavice a papilomy. Nevím, co přesně ovlivnilo jejich četný 
výskyt, ale na rukou se mi rozšířily poměrně rychle. Oběhla jsem mnoho specialistů, bylo mi 

předepsáno vypalování tekutým dusíkem, řezání laserem a kurzy drahých antivirotik. Viditelný 
efekt byl, ale bradavice s papilomy se objevily znovu. Opět vypalování a antivirotika, opět noví 
lékaři. Podařilo se mi vyzkoušet různé léky a prostředky, ale očekávaný výsledek se nedostavil. 
Vše se také znovu objevilo. O přípravku Todicamp jsem v té době nic nevěděla a tento lék jsem 

viděla náhodou, u jednoho z kolegů v práci. 
 

Vzpomínám si, že jsem se tehdy smál těm, kteří používají lidové prostředky, ale kolega naopak 
uváděl praktické argumenty. Po návratu domů jsem začal hledat informace a recenze o přípravku 

Todicamp. Tinktura pomohla mnoha lidem, ale já jsem stále pochyboval. Prostě spoustu léků 
jsem vyzkoušela a dlouho nic z nich nepomáhalo. 

 
Todicamp mi koupila manželka, která mi ho také doporučila. Začal jsem tinkturu užívat jen proto, 

abych manželce dokázal, že mi tento lék nepomůže. Pro čistotu svého experimentu jsem vše 
dělal přesně podle návodu. A za dva měsíce zmizely naprosto všechny bradavice a po nich i 

papilomy. A už se nikdy znovu neobjevily! Uplynulo dva a půl roku, co jsem se jich úplně zbavil. 
Děkuji za Todicamp! 

 

Dobrý den, ráda bych vám sdělila své zkušenosti s chalazionem. Doufám, že moje zkušenost 
pomůže někomu dalšímu. 

 
Dříve se mi na očním víčku objevil nádor. Tento nádor pomalu rostl a tlačil na mé oko. Objevil se 
hnis, kůže se začala olupovat, dotyk oka začal být bolestivý. Zevně to začalo být velmi nápadné, 

musela jsem nosit sluneční brýle. 
 

Jako obvykle jsem nešla hned k lékaři. A když jsem to udělal, byl jsem okamžitě odeslán na 
operaci. Podstoupil jsem operaci, užíval jsem léky. Ale po měsíci a půl začal nádor znovu růst. 

 
Předtím jsem bral todicamp na chřipku. Nebo spíš proti komplikacím, aby se neobjevily. Můj 
imunitní systém je trochu oslabený, takže by to neškodilo. A opravdu se žádné komplikace 

nevyskytly. 
 

Tentokrát jsem si Todicamp dala na kůži víčka, poblíž nádoru. Trochu to štípalo, ale dalo se to 
vydržet. Dávala jsem si pozor, aby se mi nedostal do oka. Pak jsem začala používat dětský krém, 

protože kůže se začala loupat. Také jsem užívala Todicamp, jak mi bylo doporučeno. 
 

Po týdnu otok zmizel. Zanícená kůže se prostě odloupla a na jejím místě narostla nová. Ještě 
několik dní jsem užívala Todicamp, aby mi nezačala zarůstat. 

 
Už jsou to dva měsíce, co chalazion zmizel. Doktor se na ni podíval a řekl, že je vše v pořádku. 
Zeptal se mě, co jsem používala. Řekla jsem jí o Todicampu. Nic neřekla, ale bylo mi jasné, že o 

té tinktuře ví. 
 

Todicamp mám teď u sebe pořád. Četl jsem, že je třeba dělat přestávky, ale já to nepotřebuji a 
nepiji ho. Jen doporučuji, co se mi osvědčilo. 

http://todicamp.ru/
http://todicamp.ru/bolezni/papillomi
http://todicamp.ru/bolezni/halyazion
http://todicamp.ru/bolezni/gripp
http://todicamp.ru/bolezni/ukreplenie-immunnoi-sistemi


 

Dobrý den, jmenuji se Anna a v současné době žiji v Bulharsku se svou rodinou a maminkou. 
Mojí mamince byla nedávno diagnostikována rakovina slinivky břišní ve třetím stádiu. Není to sice 
poslední stadium, ale byla nám zamítnuta operace. Bylo mi řečeno, že mamince je již 86 let a že 
se neví, jak operaci přežije. Že rakovina je blízko cév a šance na vyléčení je minimální. Že si 
nemůžeme dovolit léčbu na zahraničních klinikách a tady na místě nejsou lékařské možnosti tak 
široké. Alespoň že nám neodepřeli vůbec žádnou léčbu. 
 
 Brali jsme Dolmen, Tramadol a další léky. Bolesti břicha však neustávaly a léky přinášely jen 
dočasnou úlevu. Todicamp jsme si koupili tady ve Varně od vašeho zástupce Bojana Dejanova. 
Todicamp 
 jsme užívali třikrát denně a maminka si na bolavé místo přikládala obklady, také s tinkturou. Moje 
maminka je i přes svůj věk bojovnice a pořád říká, že ji, soudě podle zápachu, spravujeme jako 
auto. ))) 
 
 Moc jsme si od toho neslibovali, ale bolest po třech týdnech ustala, přesně na její narozeniny. A 
od té doby maminku nic netrápí. Nevím, jak je to uvnitř těla, právě jsme se objednali k lékaři na 
vyšetření a čekáme, až na nás přijde řada. Ale maminčin stav je rozhodně lepší, soudě podle 
toho, jak se znovu zapojila do domácích procesů. Znovu chodí nakupovat, vaří, uklízí a 
nenechává nás ani to. Říká, že se s tím ještě popere. ))) Todicamp stále užívá, ale tinktura už je 
téměř vyčerpaná, tak se chystáme druhý den společně koupit novou. Děkuji za úžasnou léčivou 
medicínu! 

 
Rád bych se s vámi podělil o některé své úspěchy při používání Todicampu. Na dásni mi něco 
rostlo, zapomněla jsem, jak se to lékařsky nazývá. Když to vyrostlo, nateklo to krví, překáželo to a 
já jsem to odloupla a zůstala mi malá ranka. Po krátké době to zase dorostlo. Znovu jsem ji 
sloupnul a takhle to pokračovalo čtyřikrát nebo pětkrát. Udělali jsme snímky, tomogram, zjistili, že 
nad zubem, v tomto místě, je cysta a zub je téměř černý, měl by se odstranit. Dokud byl čas do 
vytržení zubu, rozhodl jsem se pro léčbu Todicampem. Vzal jsem si 1 ml. Todikampu a 3 ml. 
lněného oleje, smíchal a touto kompozicí si vyplachoval ústa, nebo spíše řekněme, cucal asi 15 
minut, hned dvakrát. Vypláchl jsem a zapomněl. S překvapením jsem po 3 týdnech zjistila, že mi 
nic nevyrostlo. Netrvalo dlouho a byl vidět výsledek. Už měsíc, jak nic neroste. Děkuji tvůrci 
Todikampu a Bůh žehnej všem. 

Bolest blíže neurčené povahy. Týden jsem měl bolesti na levé straně - břicho a na zadní straně - 
také na levé straně, bolesti od páteře až po kyčelní kloub. Po dvojím potření bolestivých míst 
přípravkem Todicamp se bolesti dva až tři měsíce neobjevily. Děkuji za zázračný lék! Hodně 
zdraví všem!!! 

Anna Makeieva  
Zarasai, Litva 
makejeva@gmail.com 

4. ledna 2019. 

 

Dobrý den, pane Todiko! 
 

Jednou jsem si přečetla váš recept na zbavení se parazitů pomocí Todicampu. Používal březový 
dehet spolu s tinkturou. Měla jsem stejný problém s parazity, jak tam bylo napsáno, se stejnými 
příznaky. Na biorezonančním vyšetření byly mé obavy zcela oprávněné. V té době jsem už měla 
vysoký krevní tlak, tachykardii, nadváhu a celou řadu chronických dlouhodobých onemocnění. 
Zadýchával jsem se i při mírném zrychlení kroku, cítil jsem se neustále unavený a neměl jsem 

chuť cokoli dělat. Ve vámi popsaném případě bylo možné zbavit se hned několika nemocí 

http://todicamp.ru/bolezni/rak-podzheludochnoi-zhelezi
http://todicamp.ru/
mailto:makejeva@gmail.com
http://todicamp.ru/bolezni/paraziti


najednou, a tak jsem se rozhodla tento recept na sobě vyzkoušet. 
 

Koupila jsem si Todicamp, našla březový dehet a zahájila léčbu. Pila jsem stejné schéma - dva 
měsíce Todicamp a 25 dní březový dehet. První, čeho jsem si všiml, bylo, že jsem ztratil pocit 
neustálého hladu. Začal jsem méně jíst a celkově jsem bez problémů zhubl 15 kg. Pak mi z 

ničeho nic začalo být nevolno a měla jsem horečku, takže jsem léčbu ukončila. Ale dočetla jsem 
se, že taková reakce s mou diagnózou je možná, když začne umírat velké množství parazitů. 

Počkala jsem 2 dny, horečka opadla a pokračovala jsem v léčbě. Bylo to, jako bych cítila, jak ze 
mě paraziti a červi vylézají, protože každý den to bylo o něco lepší. Zmizela mi dušnost, měla 
jsem energii. Dokonce i barva mé kůže se změnila na normální, zatímco předtím byla neustále 

nažloutlá. 
 

Při novém vyšetření se ukázalo, že mé cévy a krev jsou čisté a nejsou v nich žádní paraziti. V 
mém těle však stále mohly být larvy, proto pokračuji v léčbě. Můj stav je nyní mnohem lepší než 

před léčbou přípravkem Todicamp. Děkuji vám za účinný a posilující způsob léčby! 

 

Povím vám svůj příběh, možná bude pro někoho užitečný. 
 

Todicamp znám od dětství. Moje maminka mě touto tinkturou léčila na různé nemoci, a tak není 
divu, že ji mám stále u sebe. Beru si ji s sebou i na výlety a o jednom takovém případu vám chci 

vyprávět. 
 

Jednou jsem byla na služební cestě v jednom městě. Jaké město - to neřeknu, protože obecně je 
město čisté a dobře udržované. Měl jsem zrovna tu smůlu, že jsem obědval v jednom z jejich 
podniků. Oběd jako oběd, tři chody, nic zvláštního. Bylo to dost dobré, ale maso mělo výrazný 
zápach. No, moc jsem tomu nevěnoval pozornost, přičítal jsem to speciální receptuře pálivé 

omáčky. Mimochodem, o rok později jsem se do těch míst vypravil znovu, a ta kavárna byla pryč. 
Teď je z ní kadeřnictví. 

 
A v tom mase z jídelny byli malí paraziti, o kterých jsem se později dočetl na internetu. Jak chuť 
toho masa, tak moje reakce na něj - všechno vypovídá o tom, že to maso bylo staré. Hned se 
samozřejmě žádná reakce nedostavila a všechno to začalo až ve vlaku. Měl jsem cestovat tři 
dny, ale už večer téhož dne jsem se pustil do nájezdu na místní záchod. Naštěstí tam nebyly 

časté zastávky, takže s přístupem nebyly žádné problémy. Problém byl s lékařem, nebo spíš s 
jeho nepřítomností. A já měl průjem, bolela mě hlava, bylo mi nevolno...... Částečně jsem byl v 

posledních dnech dost podrážděný, což mi taky nepřidalo na zdraví. Nechtělo se mi vystupovat z 
vlaku, protože na mě čekal primář s výsledkem, kvůli kterému jsem cestoval a který jsem si vezl s 

sebou. Do letadla mě s tím nepustili. 
 

Každopádně Todicamp mi tentokrát pomohl. Vypil jsem o něco víc než obvykle, abych se ujistil, 
že to funguje. A hned jsem si šel na noc lehnout, protože jsem den a půl nespal. V noci jsem se 

vůbec neprobudil a ráno jsem vstal jako obvykle. Žádné bolesti, žádná nevolnost, žádný průjem - 
všechno jako obvykle, jako by se nic nestalo. Pro prevenci jsem užívala Todicamp třikrát denně 

po celou dobu cestování. Žádné další recidivy se už neobjevily. 

 

Zde jsou mé zkušenosti a výsledky používání Todicampu: 
 

http://todicamp.ru/
http://todicamp.ru/bolezni/paraziti
http://todicamp.ru/


Je mi 37 let. Dlouhodobě se věnuji ozdravení a očistě organismu. Antibiotika a jiné léčebné 
přípravky neužívám již více než 10 let. Na nachlazení jsem úplně zapomněl. Ale bolesti nohou, 

zejména kolen, otoky, nic se nedalo odstranit, jen na chvíli. 
 

Pít Todikamp mi poradili přátelé, autoritativní odborníci na léčbu různých nemocí netradičními 
metodami. Sami měli s užíváním Todikampu vlastní pozitivní zkušenost. Samozřejmě jsem si 
prohlédl spoustu informací na internetu. A abych byl upřímný, nenašel jsem žádnou adekvátní 

negativní zkušenost, pouze nepodložené úvahy některých amatérů, aby vyjádřili své názory, aniž 
by měli jakoukoli představu o samotném produktu. Ale takoví lidé jsou okamžitě viditelní. A každý, 
kdo drogu skutečně vyzkoušel, měl vynikající výsledky. Proto jsem se rozhodl podstoupit léčbu. 

 
Doslova po týdnu mě přestala bolet kolena a otoky se zmenšily. A hlavně, kolik bonusů k tomu 

jsem ještě dostala: pominula bolest žlučníku (po jídle jsem často cítila nepříjemné pocity), stolice, 
pokožka se stala čistou a hladkou, ani jeden pupínek, dokonce se mi zdá mladší, celulitida se 

výrazně zmenšila a to vše ještě bez vnější aplikace, chci teď absolvovat druhý kurz s aplikací i na 
kůži.  

 
A ještě jeden velmi důležitý bod - je tam spousta vitality, prostě bije přes hranu, všechno chci 
dělat. Tohle je prostě zázračný lék a myslím, že o jeho schopnostech stále nevíme spoustu 

dobrých a zajímavých věcí. 

 

Dobrý den, pane Todiko! Jak jsem tehdy slíbil, píšu vám krátkou zprávu o ukončení druhého cyklu 
léčby. Léčbu Todicampem jsme ještě úplně neukončili, ale už máme první radostné výsledky. Vše 
probíhá přesně tak, jak jste mi tehdy řekla. Ty hrozné křeče se už neopakují a přestali jsme brát 

léky proti bolesti. Bolesti hlavy téměř ustaly, nevolnosti jsou pryč, máme dobrou chuť k jídlu. 
Předtím jsme se trápili rok a léky jí pomáhaly jen dočasně. Diagnóza je stále stejná (nádor na 

mozku), ale k lékaři už nepůjdeme, protože je stále na dovolené. Lena se opět pohybuje docela 
jistě, téměř se ničeho nedrží a o nic se neopírá. Nohy ji občas moc nebolí, hlavně chodidla, asi je 
to po dlouhém období nehybnosti. Nyní dokončujeme druhý cyklus léčby Todicampem a čeká nás 
nové vyšetření. Ale už teď je jasně vidět, že ta fatální diagnóza, kterou nám tehdy lékaři stanovili, 

je už za naprosto všemi podmínkami pryč. A my žijeme! 

 

Dobrý den! 
 

Rád bych vám řekl o naší léčbě s Todicampem. Jedná se o náš rodinný lék, který používá již třetí 
generace. Já jsem se léčil Todicampem z ústavu, pak jsem léčil své syny a nyní jím léčíme naše 

vnoučata. Všechno to začalo na vojně, kde jsem chytil plíseň mezi prsty na nohou. Co jen neléčil, 
co jen nemazal - nic nepomáhalo. Z armády jsem se vrátil s touto nemocí. Chodil jsem po 

doktorech, a nic. Ani Višněvského mast, ani žádné krémy, prášky, ani speciálně připravené v 
lékárně léky předepsané lékařem - nic nepomohlo. A Todicamp mi navrhli v ústavu, a ne někdo, 
ale učitel. Ten můj problém identifikoval, jak se nestydím napsat, podle čichu. Na pach nohou 
jsem si už zvykla, téměř jsem ho necítila. A náš "mladý profesor", jak jsme mu říkali, mi napsal 
název a poradil, kde ho mám koupit. Vzala jsem si léčbu - všechno zmizelo a už se nevrátilo. 
Později mi bylo vysvětleno, že dochází k dvojímu působení, kdy jsou mikroby ničeny zvenčí i 

zevnitř, a proto mi jen mastičky nepomohly. 
 

Pak jsem užívala Todicamp po zápalu plic. V té době jsme měli silnou chřipkovou epidemii, a 
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nejen my, a jakákoli komplikace by mohla vážně podlomit můj už tak oslabený zdravotní stav. 
Chřipku jsem nedostal, i když několikrát chřipkáři v mé blízkosti kašlali téměř na mě. Pomohlo mi 
také, když jsem si v práci protáhl svaly, takže mě pak bolela záda v oblasti páteře. Natřela jsem si 
ho, přiložila obklad a zapila ho do sebe - a po několika kúrách nebylo po bolesti ani památky. Na 

Todicampu se mi líbí úplné uzdravení, aniž by se nemoc opakovala. 
 

S přípravkem Todicamp jsem seznámil svou ženu. Měla ženskou nemoc, jejíž název mě 
požádala, abych nepsal. Obvyklá léčba léta nepomáhala, ale s Todicampem vše zmizelo za 1,5 

měsíce, a také bez recidivy. Od té doby pijeme tinkturu společně, na podzim a na jaře, jako 
prevenci. Má také pocit, že její celkový stav je lepší než dříve. Bolesti hlavy, které ji trápily už od 
ústavu, jsou pryč. Zdá se to jako maličkost, pokud člověk netrpí každý den. A teď si nepamatuje, 

kdy ji naposledy bolela hlava. 
 

Todicamp jsme dávali i našim dětem, když běžná léčba nepomáhala nebo postupovala pomalu.  
Staršímu jsme Todicamp dávali, když si v zimě na ulici zlomil ruku, a pomohl i od zápalu plic 

(máme zřejmě takovou dědičnost) a od průjmu, odřenin, pupínků a dalších drobností. Junior od 
dětství nemá rád vůni tinktury, ale jednu lahvičku si schovává a vzpomíná na odstraněné 

bradavice, žloutenku, bolesti v krku a další drobné zdravotní problémy. Vnoučata zatím jen z 
modřin mazala, - přechází rychleji. 

 
Ale abych nebyl vnímán jako nějaký příznivec nekonvenční léčby, musím říct, že na předpis 

lékaře absolvujeme naprosto všechny rozbory a procedury, kupujeme předepsané léky. A pokud 
tato léčba nepomůže, pak užíváme Todicamp. Ten nám vždy pomohl, i když teď už tak často 

neonemocníme. Jsem si jistá, že Todicamp, který máme vždy, nám pomáhá i v tomto! 

 

Již 12 let neúspěšně bojuji s polypy v žaludku. Užívala jsem odvar a tinktury z vlaštovičníku, 
polpaly. Vyzkoušela jsem všechny lidové léky, které jsem našla, používala jsem smrkové jehličí, 
absolvovala několik kurzů ASD. Nic nepomohlo. Až jsem vyzkoušel Todicamp. 

Abych byl upřímný, moc jsem nedoufal: hodně jsem o extraktu četl a viděl jsem popisy, kde se 
říkalo, že lék je často padělaný. Rozhodl jsem se, když jsem našel e-mailovou adresu A. M. 
Todika. Kontaktoval jsem Andreje Michajloviče, dostal jsem podrobné instrukce, objednal si 
originální Todikamp - a stal se zázrak. 

Po třech kúrách příjmu vyšetření FGDS ukázalo, že nejsou žádné polypy!!!!. Dvanáct let hledání 
bylo korunováno úspěchem. Mou radost nelze vyjádřit slovy. A také bych chtěla vyjádřit upřímný 
dík Andreji Todikovi: za vstřícnost, pozornost, pochopení a trpělivost při práci s pacienty, kteří 
teprve objevují sílu Todicampu. Děkuji vám! 

 

Již 12 let neúspěšně bojuji s polypy v žaludku. Užívala jsem odvar a tinktury z vlaštovičníku, 
polpaly. Vyzkoušela jsem všechny lidové léky, které jsem našla, používala jsem smrkové jehličí, 
absolvovala několik kurzů ASD. Nic nepomohlo. Až jsem vyzkoušel Todicamp. 

Abych byl upřímný, nezbývala téměř žádná naděje: četl jsem hodně o extraktu, setkal jsem se s 
popisy, kde mi řekli, že droga je často falešná. Rozhodl jsem se, když jsem našel e-mailovou 
adresu A. M. Todika. Kontaktoval jsem Andreje Michajloviče, dostal jsem podrobné instrukce, 
objednal jsem si originální Todikamp - a stal se zázrak. 

Po třech kúrách příjmu vyšetření FGDS ukázalo, že nejsou žádné polypy!!!!!. Dvanáct let hledání 
bylo korunováno úspěchem. Mou radost nelze vyjádřit slovy. A ráda bych také vyjádřila upřímný 
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dík Andreji Todicovi: za vstřícnost, pozornost, pochopení a trpělivost při práci s pacienty, kteří 
teprve objevují sílu Todicampu. Děkuji! 

 

Už tři roky kupuji Todicamp pro svého bratra, který má roztroušenou sklerózu. Vyzkoušeli jsme 
mnoho léků, prostředků a lidových receptů a pouze Todicamp vykazuje nejtrvalejší výsledky. Po 
prvních sezeních se můj bratr cítil snadněji při pohybu. Stal se stabilnějším a začal opět sám 
chodit. Máme masérku, která mu natírá záda Todicampem, a on pije Todicamp třikrát denně. 
 
 Samostatnou poznámkou je, že se mu zlepšila funkce žaludku. Nebral Todicamp speciálně na 
žaludek, ale jeho trávení se také normalizovalo. V léčbě pokračujeme. 

 

 
Už tři roky kupuji Todicamp pro svého bratra, který má roztroušenou sklerózu. Vyzkoušeli jsme 
mnoho léků, prostředků a lidových receptů a pouze Todicamp vykazuje nejtrvalejší výsledky. Po 
prvních sezeních se můj bratr cítil snadněji při pohybu. Stal se stabilnějším a začal opět sám 
chodit. Máme masérku, která mu natírá záda Todicampem, a on pije Todicamp třikrát denně. 
 
 Samostatnou poznámkou je, že se mu zlepšila funkce žaludku. Nebral Todicamp speciálně na 
žaludek, ale jeho trávení se také normalizovalo. V léčbě pokračujeme. 

 
 

Rád bych se podělil o svůj příběh seznámení s drogou Todicamp! 

Můj syn začal chodit do školky. A samozřejmě, jako u každého, začaly různé příběhy))))) V 
polovině podzimu jsem si začala všímat, že ucpaný nos a kašel se u nás staly běžnou záležitostí. 
Ale nejnepříjemnější je, že jakmile se dítěti ucpal nos, hned se objevil zánět spojivek. Jenže se to 
jakoby zahojilo, den - dva a zase se vše objevilo. Obrátili jsme se na ORL a ta nám řekla, že 
máme zánět čelistních dutin..... Obrátila se na očního lékaře, protože jsem nechtěla poškodit zrak 
dítěte častým používáním kapek a mastí. Paní doktorka nám řekla, že teprve až se dítěti vyčistí 
nos, tak zánět spojivek přejde (protože je to všechno propojené). Rozhodla jsem se vyzkoušet 
Todicamp a ani na vteřinu jsem nelitovala...... Začala jsem dítěti prokapávat nos a naředila jsem 
několik kapek léku 2 kapkami šťávy z červené řepy. Navíc jsem každý večer potírala záda, nohy, 
krk, nos, ředila 4-5 kapek Todicampu šťávou a dávala pít, kdy jednou, kdy dvakrát denně a 
výsledek na sebe nenechal dlouho čekat. Pryč zánět čelistních dutin a s ním společně i zánět 
spojivek, zlepšená imunita (za celý rok žádný kašel, žádné smrkání, žádná rýma), občas 
zlepšená chuť k jídlu. 

Co může být důležitější než zdraví, zejména pokud jde o zdraví vašich dětí.... Nyní mohu s 
jistotou říci, že jeden Todicamp v mém "arzenálu" nahradí mnoho jiných léků!!!!. Moc děkuji!!!! 

Světlana 
 
 15. června 2020. 
 Moldavsko 
 
 ketika_13@mail.ru 

 
ATOPICKÁ DERMATITIDA - VETERINÁRNÍ VARIANTA 
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Pokračuji v tématu atopické dermatitidy, tentokrát s jinými než lidskými problémy. Nelidskými, 

protože je to pes. :) 

Nejprve uvedu trochu historie. Můj pes je plemeno šarpeje. Téměř sedm let měla velmi citlivou 
kůži a srst. Asi před rokem jí začaly plísňové infekce, které pokryly její tělo skvrnami (skvrny jsou 
místa s řídkou srstí). V té době jsem se domnívala, že veterináři špatně určili typ plísně, a byla 
jsem z toho dost rozrušená. Zkoušeli jsme všechno možné, včetně kortikoidů a podivné ruské 
protiplísňové vakcíny. Všechny pokusy měly nulové nebo krátkodobé výsledky a opět jsme byli 
na začátku. Když teď vím, co vím, nikdy bych to nedopustila, ale co se stalo, stalo se. 

Až do začátku letošní zimy byla situace relativně dobrá. Ano, věděl jsem, že sebemenší pokles 
pacientova imunitního systému způsobí, že se plísňové problémy znovu rozhoří, ale nevěděl 
jsem, jak daleko to zajde. V listopadu začal celkový pokles tonusu, depresivní stav a začaly mi 
padat vlasy. Na mnoha místech. Vlasů vypadalo tolik, že zůstala úplně holá kůže a na ní 
bezbarvé skvrny. Zde je obrázek, na kterém je vidět ogolyavaneto a jasná skvrna na pravé 
straně. 

Veterinář nám na rovinu řekl: "Každý vám řekne, že je to atopická dermatitida, ale nikdo vám 
neřekne, co ji způsobuje a jak ji léčit." Začali jsme odebírat vzorky kůže na rozbor, protože jsme 
se domnívali, že by mohlo jít o alergické příčiny. Poté jsme z jeho jídelníčku vyřadili živočišné 
maso a nyní ho krmíme ovesnými vločkami, zeleninovou kaší, tvarohem a dáváme mu jedno 
vejce. A já jsem začala psa léčit přípravkem Todicamp. 

Samozřejmě jsme začali opatrně. Nejprve jsme kapali z lahvičky přímo na kůži a potírali ji rukou, 
ale pak jsem začala používat tampon namočený v olivovém oleji a Todicamp. Očekávala jsem 
negativní účinky a byla jsem připravena okamžitě přestat, ale nic takového se nestalo, spíše 
naopak. Postupně jsem dávku zvyšovala, až jsme se dostali na 20 kapek třikrát denně. Týden 
nebo dva po nasazení Todicampu se stav psa zlepšil a začala mu dorůstat srst. Samozřejmě se 
mu začala loupat veškerá kůže a pod odloupanou kůží se objevila nová srst! Po měsíci a půl bylo 
vidět, že se srst zotavila, a nyní, o dva měsíce později, se mohu pochlubit skvělými výsledky. 
Osobně si nepamatuji, že by můj pes byl tak dobrý a měl tak hustou srst na zádech. 

Přikládám dvě fotografie: dnešní fotku a druhou, jak to bylo před dvěma měsíci. 

Léčba v Todicampu nám přinesla další úžasné výhody. Celkový tón zvířete se výrazně zlepšil. 
Pes se stal veselým a hravým jako před několika lety. 

 

 

 

Děkujeme za úžasný Todicamp! V dubnu jsem porodila dceru a jsem si jistá, že to byl právě váš 
produkt, který mi tento porod umožnil. Vyzkoušeli jsme mnoho věcí a teprve s Todicampem jsme 
dostali to, na co jsme čekali několik let! 
 
Váš kouzelný Todicamp mi doporučila žena, se kterou jsme se bavily ve frontě u lékaře. Ukázalo 
se, že jsme stejně staré a ona měla stejnou diagnózu jako já. Rozdíl byl v tom, že ona už byla 
těhotná a já ještě ne. Měla jsem děložní myom s mnoha uzlíky, z nichž největší měl rozměry 56 × 
47 mm. Léčba postupovala pomalu. Spousta procedur a léků, ne vždy mi to bylo jasné, a navíc 
pomalost naší medicíny..... 
 
Z Moskvy mi váš zástupce poslal Todicamp a já ho začala užívat od 9 kapek a také jsem si 
dávala obklady v oblasti dělohy. Nevynechala jsem ani jeden den. Zkoušela jsem i špinění, ale 
cítila jsem nepříjemné pocity, a tak jsem se rozhodla tuto proceduru zatím odložit. Zvýšila jsem 
užívání tinktury denně o 2 kapky, jak mi poradila kamarádka. Na vůni parafínu v domě jsem si 
zvykla, což se nedá říct o mém manželovi. Vše jsem ale dělala v době, kdy nebyl doma, takže 
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téměř nic necítil. )) 
 
Druhou kúru jsem začala přesně měsíc po skončení první, prakticky ze dne na den. Jen tinkturu 
jsem tentokrát brala o něco déle než dva měsíce. Ultrazvuk ukázal, že se všechny uzliny 
zmenšily, i když ne zcela odstranily. Ale to hlavní, co jsem v tu chvíli nečekala - brzy se mi narodí 
holčička! 
 
Moje těhotenství probíhalo dobře. Myomy nezmizely úplně, ale Todicamp jsem v té době 
neužívala. Porod proběhl dobře a teď jsme tři! 
 
Mám v plánu v užívání Todicampu pokračovat. Léčba musí být dokončena! A vám - upřímné a 
srdečné díky od celé naší rodiny! 

 

Vážený Andreji Michajloviči! 

Dovolte mi, abych vám vyjádřil vděčnost za váš lék Todicamp, který mě úspěšně zbavil 
trichinelózy. Musel jsem na sobě vyzkoušet účinek různých léků a pouze Todicamp mi pomohl 
zbavit se této pohromy. Váš lék si samozřejmě zaslouží ty nejnadšenější recenze, ke kterým si 
dovolím přidat i tu svou. 

O Todicampu jsem slyšel už dříve, viděl jsem jeho reklamy v novinách a televizních pořadech, ale 
nevěnoval jsem mu pozornost, dokud jsem se s tímto problémem nesetkal sám. Co mi vlastně je, 
se nepodařilo zjistit hned, diagnostikovali mi různé nemoci, od akutních infekcí dýchacích cest až 
po artritidu. Trvalo to léta, ale uzdravení se nikdy nedostavilo. Mezitím jsem byl vychýlený na 
pravou stranu, otoky se staly mými stálými společníky. A pak tu byly ty nepochopitelné bolesti ve 
svalech, které se objevovaly bez jasného zdroje a při pohybu se stupňovaly. 

Nakonec mi byla diagnostikována trichinelóza. Dalo by se říct, že se to stalo náhodou. V naší 
čtvrti se otevřela soukromá klinika, která vyvěsila inzeráty slibující slevy prvním klientům. Šel 
jsem tam pro zajímavost a nechal se chytit. Když jsem se tam šel objednat, přinesl jsem jim svou 
zdravotní knížku z polikliniky. Podívali se do ní a řekli, že rozbory, které jsem si nechal udělat, 
nemohou poskytnout úplný obraz. Poslali mě na biorezonanční diagnostiku, a tehdy se ukázalo, 
že mám trichinelózu. 

Ukázalo se, že po celou tu dobu jsem měl v těle milimetrové červíky. Dostávali se mi do svalů a 
způsobovali mi všechny problémy. Na internetu jsem si pak vyhledal diagnózu a ověřil si své 
příznaky - všechno odpovídalo! Lékař mi navrhl, abych užívala Todicamp, protože jeho 
pacientům už dříve pomohl. 

Začal jsem ho užívat okamžitě, pod dohledem lékaře. Léčba trvala 4 měsíce. Žádné zvláštní 
změny jsem hned nepozorovala, teprve téměř měsíc po zahájení užívání mi najednou z ničeho 
nic prudce stoupla teplota. Na pár dní jsem si dala pauzu, pak jsem v užívání pokračovala. A po 
měsíci opět teplota pod 40. Opět jsem běžela k lékaři, provedl vyšetření. A co myslíte? Většina 
parazitů byla mrtvá! A já byl intoxikován odpadními produkty rozkládajících se červů. Zdálo se, že 
jich je tolik, že jsem páchl hnilobou (manželka potvrdí). Na klinice mi udělali několik očistných 
procedur a já se vrátil do normálu. Žádné bolesti, žádné křeče - všechno normální! 

Lékař řekl, abyste si udělali přestávku a pak pokračovali v užívání přípravku Todicamp, aby se 
výsledky upevnily. Ale už teď mohu říct, že jsem prakticky zdravá! Sám to cítím podle toho, že se 
mi znovu objevují svaly, nikoliv měkké rosolovité látky jako dříve. 

Moc děkujeme za léčebný Todicamp! Jen jsem nečekala, že je tak snadné zbavit se nemoci, 
která mě trápí už léta. Dočetla jsem se, že Todicamp pomáhá na mnoho nemocí, takže ho teď 
budu doporučovat všem. Doporučit něco, co pomohlo mně osobně! 
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Andreji Michajloviči, moc vám děkuji za váš lék, který jste mi poslal... pomáhá. Bolesti kolen jsou 
pryč, mohu teď denně sportovat, zánět čelistních dutin mě netrápí, v zimě jsem vůbec 
neonemocněl. Vyléčené vředy - zmizely za 4 dny. Stala jsem se méně nervózní, lépe spím, 
objevila se aktivita, a to i přes jarní období. A také Todicamp hodně pomáhá na bolesti při 
menstruaci, když si namažu podbřišek, nic nebolí a menstruace proběhne bez bolesti. Je pravda, 
že nejsem moc disciplinovaná, co se týče léčby, pijeme s manželem jednou denně večer a 
potíráme, jak jste psala. 

Příbuzný má plíseň na prstech u nohou. Mast pro dítě - pomáhá při nachlazení. Nyní jeden z 
mých příbuzných zkouší váš lék na ohniskovou alopecii ze stresu, pomalu mu začaly růst vlasy. 

Chci si objednat další Todicamp, pro sebe i pro své příbuzné. 
 
 S hlubokou úctou!!!!  

 

Chci napsat svůj názor na účast na Todicampu. Třeba to pomůže i někomu jinému. 
Rozhodla jsem se o tomto léku napsat, aby lidé věděli, že z každého problému vždy existuje 
cesta ven, jen ji musíte najít. 
 
Před 11 lety jsem prodělala chřipku + zápal plic, léčila jsem se antibiotiky, výsledek - komplikace: 
postupující artróza kyčelních kloubů a páteře. V roce 2005 mě poslali do invalidního důchodu s 
tím, že mi pomůže jen operace - protézy místo kloubů. Nemohla jsem chodit, sedět, ležet, hýbat 
se kvůli neustálé, silné, vysilující bolesti. 
 
Vyzkoušel jsem mnoho různých prostředků lidové a alternativní medicíny, ale zlepšení bylo 
nepatrné. Loni v létě jsem začala užívat todicamp. Pila jsem a dělala si obklady podle doporučení 
Andreje Todika. Za 2 až 3 týdny došlo k výraznému zlepšení, vysilující bolesti zmizely a já začal 
žít normálním životem. Díky tomuto zlepšení jsem mohl zvýšit svou fyzickou aktivitu. Kvalita 
mého života se velmi zlepšila. 
 
Todicamp užívala také moje maminka (je jí 80 let, mně je 60 let). V jejím věku se u ní také 
nahromadilo mnoho různých onemocnění.  
 
Brali jsme s ní kurzy: 3 měsíce příjmu, 1 měsíc - přestávka, další 3 měsíce příjmu. Současně 
jsme dělali krevní testy před a po kurzu.  
 
V tabulce uvedu naše hlavní změny v krevním rozboru, které po mnoho let trvale překračovaly 
normu a které se žádnými jinými prostředky nepodařilo snížit nebo uvést do normálu: 
 
Moje výsledky: 
Před kurzem Todicamp Po kurzu Todicamp 
 
1 Rychlost sedimentace červených krvinek (ukazatel zánětu)  
43 mm/h Normální 0 - 30 mm/h 29 mm/h 
2 TSH (ukazatel funkce štítné žlázy)  
5,561 mU/L Normální 0,400-4,000 mU/L 4,470 mlU/L 
 
 
Výsledky mé matky : 
Před kurzem Todicamp Po kurzu Todicamp 
Gamma GT (funkce jater)  
86 U/L Normální 7-32 U/L 63 U/L 
 
Tyto výsledky nás velmi povzbudily. V užívání přípravku Todicamp budeme pokračovat, dokud se 
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tyto hodnoty nevrátí do normálu. Do té doby jej budeme nadále aplikovat zevně - děláme si 
obklady nebo jej jen mažeme na kůži tam, kde je to nutné. Nyní děláme obklady mnohem méně 
často než na začátku léčby. K udržení dobrého stavu stačí dělat 1 - 2 obklady měsíčně. 
V zimě, když začaly příznaky nachlazení, mazali jsme Todicamp na vnitřní i vnější stranu nosu a 
krku a vše bylo během několika minut zase v pořádku. 
 
Chci vám říct, proč jsme začali užívat Todicamp. 
Před 2 lety podstoupily 2 mé kamarádky operaci, při které jim byly odstraněny rakovinné nádory. 
Jedna z nich se ode mě rok po operaci dozvěděla o přípravku Todicamp a na mou radu začala 
Todicamp užívat. 
 
A moje druhá přítelkyně před touto operací žila již 3 roky po první operaci pro odstranění rakoviny 
prsu. Po celou tu dobu si 2× ročně dělala potřebné rozbory, bylo jí řečeno, že je v těle vše v 
pořádku, že všechny ukazatele jsou v normě. Najednou během 1-2 měsíců měla vážné problémy 
s hlavou, začala ztrácet vědomí, měla silně zhoršené vidění atd. Byla vyšetřena a ukázalo se, že 
má nádor na mozku. Brzy došlo k operaci, odstranili nádor velikosti velkého pomeranče (!). Pak ji 
ozařovali a krátce nato zemřela.  
Celé nás to šokovalo. Nejen proto, že jsme o ni přišli. Ale také proto, že jsme se znovu 
přesvědčili o bezmocnosti oficiální medicíny a o tom, kolik všechna ta vyšetření stojí (protože 
nádor takové velikosti nevyroste za pár dní). A myšlenka, že s našimi nemocemi (a dokonce i bez 
nich) se nám to může stát kdykoli. A to opravdu nechceme, aby se stalo! 
 
Začala jsem hledat lék na prevenci rakoviny. A našla jsem ho - byl to todicamp. Četla jsem o něm 
spoustu recenzí na internetu, věřila jsem mu. To, že dobře působil na celý organismus i na naše 
staré bolístky, byl dobrý "vedlejší efekt" tohoto kurzu prevence rakoviny. 
 
Chci vyprávět další příhodu, která se stala v kruhu přátel. Poté, co se mi prudce zlepšil zdravotní 
stav a zejména stav kloubů a páteře, jsem o Todicampu informoval všechny své přátele, protože 
všichni měli různé neduhy. Chtěl jsem všem pomoci. A ukázalo se, že příbuzná jedné z mých 
kamarádek (je gynekoložka) před několika lety Todicamp vyléčila svého syna - měl nádor na 
mozku. Zlý nebo nezhoubný - to nikdo neví, protože naštěstí nedošlo k žádné operaci. Ale to, že 
je teď v pořádku, je fakt. Faktem je i to, že se jako pravá představitelka oficiální medicíny o svou 
zkušenost s nikým nepodělila. Kdyby o tom nemlčela, mohla pomoci dalším lidem. To se však 
bohužel nestalo. 
 
To je asi vše, co jsem chtěl o Todicampu sdělit.  
Velké poděkování patří Andreji Todikovi za to, že pokračuje v dobrém díle, které započal jeho 
otec Michail Petrovič Todika. 

 

Dobrý den! 
 
Před měsícem se mi objevily pupínky, ale ne ty obvyklé, ale malé a mnoho. Většinou v oblasti 
krku a trochu i na obličeji. Nechápu, kde se vzaly, ale že se objevily v nevhodnou dobu - to je 
jisté. Je léto a je pro mě těžké je něčím zakrýt. Myslím, že se objevily poté, co jsme s holkami 
vyrazily k jezeru, jenže nikdo jiný nikdy nic takového neměl. Byla jsem u doktorky a ta mi řekla, že 
je to hormonální. A předepsala mi léky. A nic nepomohlo, protože některé staré pupínky zmizely, 
ale objevilo se mnoho nových. A TODICAMP mi doporučila kamarádka a náhodou jsme se 
potkaly. Viděla, co se mi děje na obličeji, a poradila mi, abych si koupila TODICAMP. Pomohl jí 
na vřídky a řekla, že pomůže i mně. Doma jsem si na internetu vyhledala TODICAMP a našla 
vaše zastoupení v Polsku, v Glownu. Není to daleko od Varšavy, a tak jsem si váš TODICAMP 
celkem rychle koupila a zeptala se, jak ho užívat. Všechno mi podrobně vysvětlili. Po týdnu mi 
téměř všechny pupínky zmizely a žádné nové se neobjevily. Teď už nemám akné vůbec, ale v 
užívání TODICAMPU pokračuji, protože mi bylo řečeno, že ho mám užívat 2 měsíce. Zároveň se 
mi objevil další starý problém, ale o něm nebudu podrobně psát. Celkově za TODICAMP děkuji! 
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Todicamp užívám již druhý měsíc. Extrakt jsem si objednal společně s kolegou. Oba jsme velmi 
spokojeni. Pro mě je nejdůležitějším výsledkem to, že se cítím skvěle, a to i přes menopauzu. 

Předtím jsem trpěla špatnou náladou, bolestmi hlavy, rychle jsem se unavila. Moje rodina si 
stěžovala, že jsem podrážděná. A ty návaly horka! Ty mě připravily o život. Teď se můj cyklus 
vrátil do starých kolejí a mám skvělou náladu! 

Příznaky menopauzy zmizely po několika týdnech užívání, ale je tu úžasná věc: s nimi několik 
nadbytečných kilogramů, z nichž jsem se dlouho a neúspěšně snažil zbavit, zmizelo beze stopy. 
Moje kolegyně si také všimla, že zhubla téměř 5 kg, což ji potěšilo. 

Milý Andreji Michajloviči, to vše díky vám! Moc Vám děkuji za Váš milý přístup, pozornost, 
nekonečnou srdečnost. Přeji všem, aby na cestě životem bylo více takových lidí, jako je Andrej 
Todika! 

 

 

Todicamp přibyl do naší rodinné lékárničky před více než třemi lety. Používala jsem ho doslova 
na všechno: užívala jsem ho vnitřně proti nachlazení, vtírala jsem si ho do kůže, když jsem měla 
vyrážku. Jako preventivní prostředek je opravdu nenahraditelný, ale zde se chci podělit o své 
zkušenosti s léčbou náhlé akutní mastitidy během kojení pomocí Todicampu. 

Stejně jako mnoho dalších lidí jsem se s takovým problémem před narozením dítěte nikdy 
nesetkala. Proto jsem si hned neuvědomila, co se mnou je: během cesty do zahraničí jsem náhle 
dostala horečku (39 stupňů - měla jsem velký strach, že to ovlivní kojení). Ale žádný kašel, rýma 
a další příznaky akutní infekce dýchacích cest jsem neměla. Co je špatně, jsem si uvědomila, až 
když mě začala bolet a zarudla prsa. 

Protože jsem byla pryč, nemohla jsem navštívit svou gynekoložku (teď si uvědomuji, že to tak 
možná bylo lepší - předepsala by mi antibiotika a já bych musela přestat kojit). Obrátila jsem se 
na osvědčený lék (Todicamp si vždycky beru s sebou na cesty). 

Dělal jsem to takto: 15 kapek extraktu uvnitř dvakrát denně a obklady po dobu 15 minut (vatový 
tampon pokrytý polyethylenem). Obklady doslova na den zmírnily bolestivost, ale snažte se je 
nedržet déle než 15 minut: na jemné kůži se může objevit zarudnutí (není jasné, zda od mastitidy 
nebo mírného popálení*). Dítě jsem nepřestala krmit - žádná reakce na lék se neprojevila. Kromě 
toho jsem užívala odvar z "lopuchu" (u nás se prodává v lékárnách pod názvem "lopuch 
obecný"). 

Po třech dnech všechny potíže zmizely. Po 10 dnech jsem se vrátila domů, podstoupila ultrazvuk 
- vše bylo v pořádku. Po ultrazvuku jsem přestala užívat Todicamp a odvar. Stav byl normální. 
Ale po dalším týdnu se opět objevily potíže, mírná horečka. Tentokrát jsem zopakovala léčbu 
Todicampem (počet kapek snížen na 10-12, obklady drženy 10 minut), bez použití dalších léků. 
Za 24 hodin se vše normalizovalo. Pro profylaxi jsem užívala výtažek z Todicampu ještě několik 
dní. 

V této chvíli pro mě bylo obzvlášť důležité pokračovat v kojení: opravdu jsem si nechtěla dát 
pauzu. Díky Todicampu se mi to podařilo. Nyní pokračuji v kojení, cítím se skvěle, příznaky 
nemoci se neopakovaly, mé dítě roste silné a zdravé. 

Catherine. 

Česká republika, prosinec 2014. 

* "Lehkému popálení" kůže způsobenému purifikovaným destilátem, který je součástí extraktu, 
lze předejít dodržováním pokynů pro užívání přípravku. Pro obklady s extraktem "Todicamp" je 
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nutné použít prostředky, které propouštějí vzduch (polyethylen vytváří úplný podtlak) - speciální 
obtiskový papír nebo potravinářský pauzovací papír (na pečení). Dodržujte doporučení výrobce a 
nehrozí riziko popálení kůže. 

 

Dobrý den, Andrei! 
 
 Váš lék mi pomohl při léčbě nodulární strumy. Netušil jsem, že vše dopadne tak snadno a rychle, 
a dokonce bez komplikací! Všechno Vám řeknu pěkně popořádku. 
 
Bolesti v krku jsem měla i dříve. Myslela jsem si, že je to jen nachlazení, a nevěnovala jsem tomu 
pozornost. Nebrala jsem tehdy žádné léky a jen jsem ráno a večer pila čaj s malinami a velkou 
lžící medu. Večer jsem si napařovala nohy, venku jsem se dobře zabalovala a zdálo se, že 
nemoc ustupuje. Podle všeho šlo jen o nachlazení, protože děti ani manžel ode mě žádnou 
infekci nechytili. 
 
 Nadále jsem cítila jen malou bouli v krku, která mě zpočátku příliš netrápila. Myslela jsem si, že 
mě něco kouslo a že to samo zmizí. Postupem času se však bulka začala zvětšovat a zvětšovat. 
Možná jsem se rozčiloval, ale začal jsem trpět nespavostí, nevolností a náhlými bolestmi u srdce. 
Začala jsem se zadýchávat a začalo mě bolet polykání. Nakonec se zvětšila natolik, že jsem 
běžela k lékaři. 
 
 Lékaři mi diagnostikovali endokrinní poruchu. A ukázalo se, že mi na krku vyrostla struma. 
Žádná marmeláda mi ho samozřejmě neodstraní, takže jsem si musel koupit léky. Začal jsem se 
léčit, nádor se zmenšil a zmizel, ale uzliny tam stále byly. Nechtěla jsem jít na operaci, a pak si 
manžel vzpomněl na Todicamp. Předtím jsme ho už jako rodina absolvovali, když jsme se 
zotavovali z chřipkové epidemie. Nebyly žádné komplikace. 
 
 Tentokrát jsem se dodatečně poradila s vaším zástupcem, abych si ujasnila, jak Todicamp v 
mém případě  
správně užívat. Léčba trvala 2,5 měsíce a uzliny zmizely, po strumy nezbyla ani stopa! 
Dýchavičnost zmizela, srdce opět vůbec necítím a mám více energie! Děkuji za Todicamp! 

 
 

Dobrý den, Andreji Michajloviči! 
 
Píše vám Elena z Oděsy. Volala jsem vám v květnu, jestli si vzpomínáte. Moje maminka má 
rakovinu plic a já jsem se vás tehdy ptala, jak se má Todicampu ujmout. Vysvětlil jste mi tehdy 
všechno velmi podrobně a všechno jsme přesně udělali. 
 
Nyní mohu s jistotou říci, že jste náš zachránce! Moje maminka byla na kontrolním CT vyšetření a 
bylo jí sděleno, že nádor je o polovinu menší! Lékaři tomu ještě nevěřili, něco upravovali a 
překontrolovali, ale výsledek je stejný - nádor se zmenšil! Měli jste vidět jejich oči, když nám to 
řekli! 
 
Nijak zvlášť nás nepřekvapilo, když si lékaři připsali naše úspěchy. Říkali, že to byly jejich léky, 
které pomohly. Jenže máma je brala už předtím a nepomáhaly! A v posledním půlroce je brala 
jen zřídka. Jde o to, že její blízká kamarádka zemřela na rakovinu a mnoho lidí říkalo, že se 
"vyléčila". Ale máminy léky byly v podstatě stejné. A podle příznaků - stejná neustálá únava, 
stejné časté nachlazení, stejná ztráta téměř všech vlasů .... Už tehdy se mluvilo o tom, že 
rakovina je osud, že je to trest za hříchy a že je zbytečné cokoli dělat..... 
 
Na Todicamp jsme se zeptali ošetřujícího lékaře ještě dříve. Ani neodpověděl, jen nám řekl, ať 
pijeme, co nám předepsal. Byl to mladý lékař, jako by právě vyšel ze školy. Pak jsme na chodbě 
potkali jiného lékaře, také vyšetřoval maminku, zeptali jsme se ho a on řekl: "Zkuste to". A neřekl, 
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jak to máme zkusit, a odešel. Proto jsem ti zavolala. 
 
Maminka je už znatelně veselejší, nestěžuje si na zdraví a zase běhá ve společnosti. Uvědomuji 
si ale, že léčba ještě neskončila, a dohlížím na to, aby brala léky. Nedávno jsme si dali pauzu od 
Todicampu, jak jste nám doporučila, a nyní začínáme s další léčbou. 
 
Děkuji vám, Andreji Michajloviči, za váš zázračný lék! Děkuji vám, že pokračujete v díle svého 
otce Michaila Petroviče Todika! Čest a sláva Vám a všem, kteří Vám pomáhají! 

 

Dobrý den, Andreji Michajloviči! 

Četl jsem spoustu recenzí o vaší droze od jiných lidí, opravdu jsem chtěl popsat své zkušenosti s 
užíváním tohoto úžasného léku. Nyní po dvou kurzech léčby mám co říct. Řeknu, že můj stav byl 
poměrně těžký - vše, co se za léta nahromadilo, nemohlo zmizet jako mávnutím kouzelného 
proutku, a přesto je zlepšení evidentní. 

Cévní systém (tady jsem chtěl opravdu vidět výsledek, a je to opravdu úžasné) se dal do 
pořádku. Můj znecitlivělý prst na pravé ruce se začal hýbat. Samozřejmě se mi nevrátila plná 
funkčnost, ale "ožil"! Mnoho měsíců jsem trpěl silným tinnitem (pískáním). Nyní už zůstává jen 
slabé "cvrlikání kobylky" - život se stal mnohem příjemnějším. Každodenní bolesti hlavy jsou pryč. 
Ani jsem si nevšiml, kdy! Pod temenem hlavy se mi něco "hýbalo" - jako by to zmizelo. 

Vím, že jsem vám slíbila, že vám napíšu o výsledcích opakovaného ultrazvuku hlavy, ale zatím 
jsem to nestihla: za celou dobu užívání Todicampu jsem neměla rýmu, ráda bych, aby to tak 
zůstalo, a to jsme uprostřed chřipkové epidemie. Jít do nemocnice je trochu děsivé. Ale určitě 
půjdu na vyšetření později a hned napíšu výsledky. Jsem si téměř jistá, že se cévní plaky 
zmenšily - cítím se mnohem lépe. 

Nedávno jsem navštívila gynekologa: všechna vyšetření jsou v normě, za což děkuji Todicampu. 
Extrakt prozatím došel - čekám na novou várku a vaše doporučení pro další užívání. 

Když jsem viděla zlepšení, moje matka, manžel a syn to již vyzkoušeli. Bohužel se mi zatím 
nepodařilo přesvědčit tátu, aby to zkusil. Výsledky jsou u všech vynikající. Manželův krevní tlak 
se normalizoval - už měsíc je stabilní na hodnotě 140, a to mu byla diagnostikována hypertenze. 
Maminka se zbavila bolesti střev. Všimla si, že z něj vycházejí dlouhé bílé "nitky": myslíme si, že 
jsou to polypy, které vyvolaly neprůchodnost (měsíce trpěla bez stolice, musela užívat 
projímadla). Nyní střeva fungují! Nepracuje sice správně (stolice jednou za 1-2 dny), ale její stav 
se výrazně zlepšil. 

Všichni jsme vám a vašemu otci velmi vděční za tento jedinečný lék. Todicamp se již stal 
nezbytným lékem v rodinné lékárničce. 

 

Chci vám povědět o léčbě Schmorlovy kýly, kterou mám na páteři hned dvě, metodou Todicamp. 
Lékaři, kteří je diagnostikovali, říkali, že to zatím není nic hrozného. Nebezpečné bude, pokud se 
na jejich místě vytvoří meziobratlová kýla. Bolest zad jsem pociťoval, když jsem stál nebo seděl. 
Todicampem jsem se léčila jednoduše - udělala jsem si obklad a přiložila si ho na záda, odkud 
bolest vycházela. Bolest úplně zmizela. 

 

Chci vám povědět o léčbě Schmorlovy kýly, kterou mám na páteři hned dvě, metodou Todicamp. 
Lékaři, kteří je diagnostikovali, říkali, že to zatím není nic hrozného. Nebezpečné bude, pokud se 
na jejich místě vytvoří meziobratlová kýla. Bolest zad jsem pociťoval, když jsem stál nebo seděl. 
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Todicampem jsem se léčila jednoduše - udělala jsem si obklad a přiložila si ho na záda, odkud 
bolest vycházela. Bolest úplně zmizela. 

 
Chci vám povědět o léčbě Schmorlovy kýly, kterou mám na páteři hned dvě, metodou Todicamp. 
Lékaři, kteří je diagnostikovali, říkali, že to zatím není nic hrozného. Nebezpečné bude, pokud se 
na jejich místě vytvoří meziobratlová kýla. Bolest zad jsem pociťoval, když jsem stál nebo seděl. 
Todicampem jsem se léčila jednoduše - udělala jsem si obklad a přiložila si ho na záda, odkud 
bolest vycházela. Bolest úplně zmizela. 

 

Dobrý den, Andreji Michajloviči! 

Jak jsem slíbil, podávám zprávu o výsledcích čtyřměsíčního kurzu Todicampu. Hned se 
omlouvám: nedodržel jsem všechna doporučení. Užívala jsem ho vnitřně přesně podle vašeho 
návodu, ale vnější obklady a potírání jsem dělala nepravidelně - byl to velmi náročný rok, měla 
jsem velké obavy o manželovo zdraví. 

Překvapivě i bez přísného dodržování léčby dochází ke zlepšení ve všech ohledech. Sám to cítím 
a lékaři to potvrzují. V létě jsem podstoupila téměř kompletní vyšetření - byla jsem na ultrazvuku, 
navštívila jsem endokrinologa, gynekologa a mamologa. Teď k těm bodům. 

Pokud si vzpomínáte, původně jsem vyhledala pomoc kvůli cystám na vaječnících. Po 4 měsících 
ultrazvukového vyšetření gynekolog zaznamenal výrazné zmenšení velikosti cysty - z 16 na 12 
mm. To je velmi pozitivní dynamika. 

Nečekané bylo téměř úplné vymizení cysty bartholinské žlázy. Před půl rokem mi byl 
diagnostikován velký útvar a nyní to byla jen kapsle, sotva viditelná na snímku (ani lékař ji hned 
nepoznal). Cystu jsem měla několik let a nečekala jsem, že se jí budu moci tak snadno zbavit. 
Ráda bych zdůraznila, že jsem si zlepšení svého stavu všimla ještě před ultrazvukem. 

V mléčných žlázách byly malé cysty. Zůstaly, zachovaly si svou velikost, ale fibrózní mastopatie 
nevykazovala žádnou negativní dynamiku. Po dobu dvou měsíců jsem nepociťovala žádné 
zhoršení, bolest ani nepříjemné pocity. 

Endokrinolog si také všiml pozitivních věcí. Mám uzlíky v obou lalocích štítné žlázy. Zatím 
nezmizely, ale velikost samotné žlázy se zmenšila o 4 centimetry krychlové (z 21 na 17). To lékař 
považuje za velmi povzbudivé. 

Ačkoli se nejednalo o žádné zvlášť závažné patologické stavy, do svých 48 let jsem "nasbíral" 
celou řadu nemocí. Mezi nimi byla i obzvlášť bolestivá osteochondróza páteře (krční páteře). 
Rameno bylo tak bolestivé, že jsem musel vyhledat léky. Nakonec bolest trochu ustoupila, ale 
nemohl jsem vést plnohodnotný život. Po měsíci pobytu v Todicampu jsem zjistil, že mohu 
ramenem volně pohybovat, provádět obvyklé cviky, dokonce i méně reagovat na počasí. Změny 
jsou velmi patrné - z agonie zbyla jen ozvěna. 

K příjemným zjištěním patří znatelně posílený imunitní systém. Od nástupu menopauzy jsem se 
doslova nemohla "vymanit" z nachlazení, na rtech se mi neustále objevovaly opary, všechny 
infekce byly moje. Díky Todicampu jsem poslední 4 měsíce nebyla vůbec nemocná: v rodině byly 
virózy, onemocnělo mnoho kolegů a já - nic. Ano, primární příznaky nachlazení se stále objevují 
(mírné svědění, jakoby před oparem, horečka v krku, šimrání v nose). Ale vše odezní doslova za 
pár hodin. 

V červenci jsem absolvoval další kurz Todicampu. Můj manžel na konci srpna. Od února jsem 
úplně zrušila své prášky: nyní mě podporuje pouze váš výpis. S výsledky jsem velmi spokojená. 
Těším se na další instrukce pro sebe a (pro mě nejdůležitější) pro manžela. Todicamp je stále k 
dispozici. 
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Děkuji vám, Andreji Michajloviči, za vaši péči a účast. 

 
Na naší poliklinice mě vyšetřovali různí lékaři a řekli, že mám metabolickou poruchu, a zjistili také 
steatózu a hepatózu. Řekli, že bych se měla léčit, že všechny mé nemoci jsou způsobeny 
nemocnými játry. A to teď piju málokdy, stane se to o svátcích a to ne všechno. No, já jsem taky 
plná, trochu říkala, že to je taky špatně, ale kdo je v našich letech úplně zdravý? Předepsali mi 
léčbu, zdálo se, že se mi uleví, ale jen nějaká tíha v boku mi stále zůstala na ulici, když jdu ven 
hlavně a slabost kvůli tomu asi také. Začala jsem pít tinkturu todicamp a bolest zmizela. Lékařka 
mi pak řekla, že léky pomohly a že analýzy jsou lepší, ale sama vím, co mi teď pomohlo. Už jsem 
si přečetla návod na todicamp a teď budu todicamp pít podle návodu. Koupila jsem si ještě 
todicamp, ale ten budu užívat později a teď si dám pauzu, jak je tam napsáno. 

 
 
Dobrý večer, Andreji Michajloviči, a hodně zdraví. 

Prožili jsme strašné utrpení a jen díky Todikampovi a laskavosti Andreje Michajloviče jsme to 
zvládli. Moje dcera podstoupila v roce 2000 (bylo jí 12 let) operaci mozku - byl jí odstraněn nádor 
střední komory. Operace byla provedena v Německu, kde se lékaři specializují na takto 
komplikované případy, ale nepodařilo se jim patologii zcela odstranit: třetina nádoru zůstala. 

Až do roku 2009 se zbytky nádoru neprojevovaly - dítě se vyvíjelo normálně, staralo se o sebe a 
dobře jedlo. V 19 letech se Naděnce udělalo špatně. Okamžitě jsme jeli k lékařům do Kišiněva a 
ukázalo se, že zbytkový nádor po celou dobu rostl. 

Operaci odmítli (nádor prý rostl pomalu a riziko nebylo opodstatněné). Nepředepsali ani 
chemoterapii: Nadia ji prý špatně snášela a její stav se blížil kritickému. V té době už dcera 
nemohla vstát z postele, trpěla silnými bolestmi hlavy, nevolností až zvracením a záchvaty. To 
trvalo 6 měsíců. Lékaři se na nás vykašlali (předepsali nám pouze antikonvulziva a léky proti 
bolesti). Začala jsem hledat jiné způsoby léčby. Přečetl jsem si o Todicampu a rozhodl se 
konzultovat Andreje Michajloviče. 

Výtažek jsme začali užívat hned, jak jsme ho obdrželi. Už po třech dnech Nadia přestala brát 
prášky. Po dalších třech týdnech už dcera jedla vsedě - křeče zcela vymizely a její stav se 
výrazně zlepšil. 

Todicamp byl užíván perorálně nepřetržitě. Téměř po měsíci jsme se začali pokoušet chodit. Bylo 
to velmi obtížné: dcera více než půl roku ležela, její svaly atrofovaly. Na doporučení Andreje 
Michajloviče jsme jí extraktem potírali klouby a páteř - postupně se začala stavět, sedat si a 
chodit. 

Během šesti měsíců se Naděnka doslova postavila na nohy. Dokonce mohla jít na svatbu své 
sestry. Nyní je dcera dospělá a žije plnohodnotný život. Ano, patologie o sobě občas dává vědět, 
imunita musí být neustále podporována (na naléhání Andreje Todika moje dcera neustále užívá 
extrakt s přestávkou po 2 měsících). Ale je schopná se sama pohybovat, užívat si života a už 
netrpí nesnesitelnými bolestmi. 

Ve vašem rozhovoru jsem se dočetla, že Todicamp není všelék na vážné nemoci. Ale pro nás byl 
skutečnou záchranou. Děkuji vám za něj i za vaši účast na léčbě mého dítěte. 

  

Budu vyprávět příběh o tom, jak se Todicampu účastnila moje rodina. Vše začalo u mé maminky, 
které byla diagnostikována špatná diagnóza, což mělo za následek silnou léčbu a náročnou 
rehabilitaci. Kamarádka z Kišiněva mamince neustále volala a trvala na koupi podle ní 
zázračného léku. Od té doby, už devět měsíců, maminka užívá Todicamp. Lékař, který maminku 
navštěvuje, říká, že lék je vynikající, přináší zlepšení. Neustále mění léčebný režim, ale Todicamp 
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ze seznamu nevyškrtává. Samozřejmě, že v jeho užívání je i přestávka, ale Todicamp je na 
našem seznamu pravidelných přípravků.  
 
 Druhou paralelní linii máme s dcerou, která nastoupila do školky loni v dubnu a výsledkem toho, 
že tam chodila, byl oboustranný zánět čelistních dutin a do července neustálý kašel, pravidelné 
"vyvěšování" doma s horečkou. V srpnu jsme měli ve školce prázdniny a já s obavami očekávala 
blížící se září, začátek nového školního roku. A tak jsem se začátkem září rozhodla koupit dcerce 
Todicamp. Stal se zázrak: dcera přestala být nemocná, ze zahrady mi nosila jen drobné výtoky z 
nosu. Až do začátku nového roku jsme NIKDY nebyli na nemocenské dovolené!!!!!. Je pravda, že 
ve školce se učitelky opatrně divily, proč moje dcera smrdí jako parafín. Zřejmě tam mírný zápach 
stále byl, ale mně to bylo jedno, hlavně že je moje dítě zdravé! 
 
 V lednu jsme pomalu začali opět chytat rýmu, soplíky, kašel, ale to proto, že jsme si nedali pauzu 
v užívání Todicampu, na radost po měsíci a půl pauzy jsem si oddechla, protože opět bereme 
lék! To znamená, že můžu klidně spát! 

 
Budu vyprávět příběh o tom, jak se Todicampu účastnila moje rodina. Vše začalo u mé maminky, 
které byla diagnostikována špatná diagnóza, což mělo za následek silnou léčbu a náročnou 
rehabilitaci. Kamarádka z Kišiněva mamince neustále volala a trvala na koupi podle ní 
zázračného léku. Od té doby, už devět měsíců, maminka užívá Todicamp. Lékař, který maminku 
navštěvuje, říká, že lék je vynikající, přináší zlepšení. Neustále mění léčebný režim, ale Todicamp 
ze seznamu nevyškrtává. Samozřejmě je v jeho užívání i přestávka, ale Todicamp je na našem 
seznamu pravidelných přípravků.  
 
Druhou paralelní linii máme s dcerou, která nastoupila do školky loni v dubnu a výsledkem toho, 
že tam chodila, byl oboustranný zánět čelistních dutin a do července neustálý kašel, pravidelné 
"vyvěšování" doma s horečkou. V srpnu jsme měli ve školce prázdniny a já s obavami očekávala 
blížící se září, začátek nového školního roku. A tak jsem se začátkem září rozhodla koupit dcerce 
Todicamp. Stal se zázrak: dcera přestala být nemocná, ze zahrady mi nosila jen drobné výtoky z 
nosu. Až do začátku nového roku jsme NIKDY nebyli na nemocenské dovolené!!!!!. Je pravda, že 
ve školce se učitelky opatrně divily, proč moje dcera smrdí jako parafín. Zřejmě tam mírný zápach 
stále byl, ale mně to bylo jedno, hlavně že je moje dítě zdravé! 
 
V lednu jsme pomalu začali opět chytat rýmu, soplíky, kašel, ale to proto, že jsme si nedali pauzu 
v užívání Todicampu, na radost po měsíci a půl pauzy jsem si oddechla, protože opět bereme lék! 
To znamená, že můžu klidně spát! 
 
Andreji Michajloviči, proč nezastavíte prodej padělků vašeho Todicampu? Naše lékárna prodává 
Todicamp, který se vyrábí ve městě Maykop. Již dříve jsem četl o padělcích vašeho léku a 
informoval jsem o tom lékárníky. A oni mi odpověděli, že mají všechny dokumenty v pořádku. 
Není mi jasné, co se děje. Podíval jsem se na certifikát léku Maikop, který je vystaven na 
internetu, a ukázalo se, že jde o kosmetickou emulzi, jak je napsáno v certifikátu. Kdo pije 
kosmetické přípravky? 
 
Todicamp kupujeme v Kišiněvě. Přesněji řečeno, kupují ho naši příbuzní a předávají nám ho. 
Slyšela jsem o vašich zástupcích v Rusku, ale my jsme zvyklí spíše přes naše příbuzné. Stejně 
cestujeme: my jezdíme k nim, oni pak jezdí k nám. 
 
A váš Todicamp nám opět pomohl, tentokrát od ischiasu. Přesněji řečeno náš známý, rodinný 
přítel. Po prvním obkladu jeho bolest zmizela. Dali jsme mu půl lahvičky a vysvětlili, jak ji 
používat. Stejně jsme měli brzy dostat nový Todicamp. Druhý den přišel a požádal o další. Jen 
ten značkový, ne ten falešný. Říkal, že už dlouho se necítil tak dobře. A co je důležitější, už 
dlouho. 
 
Také jsem se chtěla zeptat, jestli se dá Todicamp aplikovat na otevřené rány? Nedávno jsem se 
pořezala, když jsem vařila večeři, a vzpomněla jsem si na Todicamp. Ne, tehdy jsem ho 
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nepoužila, jen jsem si na něj vzpomněla. Možná by to bolelo méně nebo by se to rychleji zahojilo 
bez jizev? Četla jsem, že se používá na nádory, výrůstky, vředy, ale na otevřené čerstvé rány 
jsem nic nenašla. 
 
Každopádně děkuji za lék Todicamp! 
 
 
 
Dobré odpoledne! 
 
 Nikdy jsem nevěřil na lidové prostředky a už vůbec ne na doplňky stravy. To vše mi připadalo 
jako primitivní podvod, nehodný pozornosti moderního člověka. Reklama na takové prostředky 
mě někdy tak "štvala", že se mi chtělo křičet: Lidi, vzpamatujte se, v jakém století to žijete? Nikdy, 
v žádné době nebyla medicína tak rozvinutá jako nyní! V minulých stoletích umírali lidé kvůli 
nedostatku jednoduchého antibiotika, a vy dál všechno léčíte maliníkem a alkoholovými nálevy! 
 
 Možná existuje něco shůry, čemu se říká osud, vyšší inteligence nebo něco jiného. A to něco se 
rozhodlo, že mi dá rozum. Můj otec má rakovinu krku. Zjistilo se to, jako vždycky, ne hned, ale až 
když už nemoc ovládla všechno kolem. Předběžné příznaky samozřejmě byly. Bolest v krku, 
chrapot - asi nachlazení, to přejde. Nepřešlo. 
 
 Nemůžeme tátu dostat k lékaři, tak ho musíme léčit sami. V lékárně bereme to či ono, léky proti 
nachlazení a tonika. Hledám to na internetu, prý to pomáhá. Nepomáhá. Začne mě pořád bolet v 
krku, hlavně v noci. Pak poměrně rychlé hubnutí, slabost, rychlá únava. Samozřejmě se to 
všechno odepisuje jako stáří. Pak nějaké nepochopitelné výrůstky na krku, zakládající nejasné 
podezření. Ještě později se zjistí, že se hublo kvůli polykacím potížím. A pak... Pak několik dní 
dohadování ve zvýšeném tónu a jsme konečně u lékaře. 
 
 Diagnóza mě srazí na kolena. Táta nedává najevo žádné emoce, jako by si ani neuvědomoval, 
co je to rakovina. Zdá se, že je to pro něj dočasná obtíž, která se dá za pár týdnů snadno vyléčit. 
Doma si na internetu čtu o rakovině krku a pak nemůžu do rána usnout. V nejlepším případě 
nebude táta do konce života schopen mluvit. 
 
 Kupujeme neomezeně léky, ať už nám předepíšou cokoli. Nefunguje to. Jdeme k lékaři. Verdikt 
je stejný: musíme operovat. A operace znamená němotu. 
 
Sám jsem si koupil todicamp. Ano, koupil jsem si něco, čemu jsem nevěřil. Trávil jsem večery a 
noci na internetu hledáním stébla, kterého bych se chytil. Dostala jsem se do bodu, kdy jsem byla 
ochotná koupit cokoli, jen aby se mnou táta zůstal v kontaktu. Máma s námi už dlouho nebyla. 
 
 Myslela jsem na vůni léků poté, co se táta cítil mnohem lépe. Tehdy jsem si toho ani nevšimla. 
Táta se jen smál, že ho léčí benzínem. Není to benzín, je to parafín, ale na tom nezáleží. 
Smíchala jsem Todicamp s rakytníkovým olejem a ujistila se, že to vypije. V noci mu Todicamp 
mažeme na krk, obklady. Plus kloktadla Pelovit, plus Vetom, plus několik dalších léků 
předepsaných lékařem. 
 
 Asi jsme měli štěstí na doktorku, která nám sestavila tu správnou léčbu Todicampem. Na běžné 
preventivní prohlídce jsem málem omdlela - žádné rakovinné buňky nebyly nalezeny! Žádné tam 
nejsou!!! Vůbec žádné!!! Nevěřili jsme tomu, šli jsme o pár týdnů později na jinou, drahou kliniku. 
Výsledek je stejný - nemáme žádnou rakovinu!!!!. 
 
 Nemůžu říct, že bych lidové medicíně úplně věřila. Za ty měsíce jsem toho na internetu přečetla 
tolik, tolik reklam, že mám k potravinovým doplňkům stále odpor. Ale váš Todicamp je výjimka. 
Nevím a nechápu, proč to fungovalo. Jeho složení nemá s tradičními léky téměř nic společného. 
Ale léčí. 

Děkujeme. 
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Ahoj Andreji, tady Natalia, volala jsem ti minulý týden v pondělí. Volala jsem ti i dnes, ale bylo mi 
řečeno, že tento týden budeš na služební cestě. Zavolám Vám zpět, ale zatím Vám chci napsat 
výsledky vyšetření: mám polyp endometria 9,2 mm, teratom levého vaječníku 46x38x46 mm a 
polyp cervikálního kanálu 8,5 mm. Jsem odeslána na chirurgii, nechtějí mě léčit. Na operaci 
nepůjdu, řekla jsem proč. Prosím, podívejte se na mou diagnózu a řekněte mi, jestli mi Todicamp 
zabere. A jestli mi nebude překážet v budoucím těhotenství, pokud ho samozřejmě s manželem 
ještě můžeme mít..... 
 
S pozdravem,  
 
Natalia, Kyjev 
Duben 2016 
 
* * * * * 
 
Dobrý den, Andriy, píšu Vám z Kyjeva. Pokud si vzpomínáte, na jaře jsem Vám volala kvůli svým 
gynekologickým problémům. Andriji, jste kouzelník! Brala jsem Váš Todicamp celé tři měsíce, jak 
jste mi tehdy doporučil. Dávala jsem si ho na tampon a mazala přímo na polypy (podařilo se mi je 
nahmatat, omlouvám se za detaily). Byly opravdu velké. A přesně za dva týdny mi vyšel první 
polyp! Bez bolesti, bez krve! Na konci léčby Todicampem jsem byla znovu vyšetřena a bylo mi 
řečeno, že nemám žádné polypy!!!!. A velkou novinkou je, že se nám s manželem brzy narodí 
dcera!!! Todicamp bral i se mnou, jak jste sama říkala, že problém může být u obou manželů. 
Říkal, že díky tinktuře se mu vyléčil žaludek, se kterým trpěl od dětství. A teď se chystáme stát se 
rodiči!!! MOC VÁM DĚKUJI ZA VÁŠ LÉK TODICAMP!!! ÚSPĚCH VÁM I VAŠIM 
ZAMĚSTNANCŮM VE VŠEM VAŠEM SNAŽENÍ!!!! 

 
 

Todicamp používám poměrně krátkou dobu. A abych byl upřímný, byl jsem k léčbě tímto lékem 
trochu skeptický. Tak se stalo, že mě život svedl dohromady s jedním z členů této úžasné rodiny 
a ten mi o tomto léku řekl a seznámil mě s Andrejem Michajlovičem Todikou. Vůně jsem se 
samozřejmě trochu zalekl, ale poté, co lék začal dávat své pozitivní výsledky, o tom je poslední 
myšlenka nebo vůbec už jen nevěnovat pozornost. 
 
Používal jsem ho při folikulární bolesti v krku, jako pomocnou látku jsem si potíral nohy a ve 
vlněných ponožkách, obklady na hrudníku a na zádech obklady pod krkem (do stavu, kdy začne 
brnět), což značně zmírnilo kašel. 
 
Loni jsem si na radu Andreje Michajloviče mazal jizvu po odstranění slepého střeva, takže po 
roce vypadám (je téměř neviditelná) stokrát lépe než moji přátelé po pěti, sedmi letech. 
 
Používám ho i jako kosmetický přípravek, když se mi například na obličeji objeví nějaký pupínek, 
stačí ho nanést vatovou tyčinkou a vše zmizí mnohem rychleji než dříve s nejrůznějšími 
novodobými prostředky. 
 
Moje teta bydlí u nás na vesnici, takže tady díky TODICAMPU ve svých šedesáti sedmi letech 
poprvé za poslední tři roky poprvé za poslední tři roky normálně chodí a sama se stará o 
zeleninovou zahrádku. Dříve se jí podlamovala kolena bolestí tak (!!!), že se sotva mohla hýbat. 
Nyní se s tímto lékem nemůže spokojit a vždy, když jedeme na vesnici, prosí, abychom 
nezapomněli vzít tento opravdu zázračný lék. Doporučuji ho! 
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Vážený Andreji Michajloviči! 
 
 Spěchám Vám poděkovat za Váš zázračný léčivý prostředek! 
 
 Docela nedávno jsem byl "doživotně odsouzen" k zánětu žlučníku. Chronická forma této nemoci 
mi měla dělat společnost po celá zbývající léta. Nemohu říci, že by mě nemoc trápila neustále, 
ale přesto se periodické nepříjemnosti projevovaly neustále. Obzvláště nepříjemné byly bolesti v 
pravém podžebří a občasné bolesti kloubů, zejména při změně počasí. Samozřejmě jsem užíval 
léčbu předepsanou lékaři, a dokonce, to vám musím říct, to pomohlo, i když dočasně. 
 Todicamp jsem začal užívat náhodou. Došly mi léky a můj lékař zrovna odjel na dovolenou. A 
pak na výročním setkání spolužáků jeden z našich třídních vyprávěl o vašem úžasném léku. 
Neřekla to mně, ale mé bývalé spolužačce z lavice (kdysi byly kamarádky, ale teď už o tom 
nemluví), a já jsem byla vedle, abych ho začala brát. Hned druhý den jsem si koupil Todicamp a 
okamžitě jsem zahájil léčbu. 
 
 Tinkturu jsem pila a obklady si dělala denně po dobu dvou měsíců. Nevím, co se během té doby 
v mém těle dělo, ale bolesti úplně ustaly. Bylo to, jako by vůbec neexistovaly. Cítím se zcela 
normálně i při cvičení, i když zatím nenosím těžké váhy. 
 
 Dávám si pauzu a jdu k doktorce, naštěstí už je v práci. Ale i bez ohledu na její verdikt vám chci 
vyjádřit vděčnost za Todicamp! To, že mi není špatně, je jedna věc, ale jsem nějak mladší! Tuhle 
jsem šla k dceři do 12. patra bez jediné zastávky, po schodech! Mají sice výtah, ale když mám v 
sobě tolik síly, proč to nezkusit? 
 
 Moc děkuji za Todicamp a přeji hodně štěstí ve vaší práci! 

 
 

Dobrý den, Andreji Michajloviči! 
 
Tady Nikolaj z Južno-Sachalinsku, váš bývalý krajan. Pokud si vzpomínáte, koncem loňského 
roku jsme s vámi mluvili o mých žaludečních polypech. Tehdy jste mi vše podrobně vysvětlil, jak 
mám Todicamp v souvislosti se svými problémy užívat. A nyní bych Vás ráda informovala, že po 
užívání přípravku Todicamp se žádná z mých diagnóz nepotvrdila! Minulý týden jsem podstoupil 
fibrogastroskopii žaludku a transrektální ultrazvuk prostaty. Výsledek: polypy v mém žaludku 
zmizely, všechny! Pokud si vzpomínáte, nemohl jsem se jich tehdy zbavit, protože byly malé a 
bylo jich mnoho. Nebylo možné je kvůli jejich velikosti vyjmout, a kdyby se vykauterizovaly, 
zůstalo by po nich příliš mnoho vředů. A po Todicampu - všechny zmizely! Kromě toho zmizel 
zánět žaludku a žaludek nyní funguje jako hodinky! Chronický zánět prostaty také zmizel, za což 
vám patří zvláštní DÍK! Už neběhám tak často na záchod a v noci se nebudím. Obecně vám 
děkuji za tak užitečný a univerzální lék! Je nás tady hodně z Moldavska a také v Přímořském kraji 
a pomalu dělám Todicampu reklamu. Už jsem vyléčil jednu bradavici, starou bradavici. A další, 
také od nás, přestal být neustále nachlazený kvůli změně klimatu. Rodná medicína pomáhá, i 
když jste daleko od své vlasti! 

 

Dobrý den, Andrei. Píšu ti, jak jsem slíbil. Já jsem se v červnu 2014 v noci začala budit na 
svědění v oblasti genitálií a perinea (píšu teď v noci, může být nesouvislé), ale už není čas se 2 
dětmi. Přes den svědění nebylo, jen v noci, po 2 hodině ranní. A tak celé 4 roky, podle toho i 
nervová soustava nebyla v pořádku, došlo k přerušení mého osobního života, protože vše oteklo 
tak, že to bolelo při močení. Hormony jsem brala před prvním porodem v roce 2010 a hned jsem 
přibrala 2 čísla, kůže na obličeji mi asi měsíc jen praskala, takže na mě měly škodlivý vliv. 
Pročistila jsem si tělo i propolisem a čištěním jater, ale svědění zůstalo a až v listopadu 2017 
jsem si našla informaci, že to mohou být paraziti, pila jsem prášek z lišek, trochu se mi ulevilo, ale 
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dieta byla stále sladká a po krátké době jsem měla vše znovu. A, když jsem začala užívat 
"Todicamp" 3x denně 30 minut před jídlem (bez oleje), situace je jednodušší, na koláče nemám 
chuť, jen čokoláda si žádá tělo, kterého se také potřebuji zbavit. Plánuji místo 2 měsíců pít 
"Todicamp" 4 měsíce, ale zde, jak radíte. Svědění trochu zůstalo, obličej se vyčistil, pleť je celá 
vyčištěná, lokty měkké na dotek. Dívala jsem se na video Vitalije Ostrovského, asi mám špatný 
odtok žluči, proto je přítomno svědění. Takto stručně jsem to řekl, možná něco zbytečně napsal, 
ale jak to dopadlo. Děkuji za pochopení. 

 

Začnu tím hlavním: Todicamp pomohl mému vnukovi zbavit se atopické dermatitidy. A to po 9 
letech neúspěšných pokusů o vyléčení dítěte! Je to zázrak. A proč jsme o něm tak dlouho 
nevěděli! V průběhu let jsme vyzkoušeli všechno: homeopaty, bylinky od Naděždy Semjonové, 
odvary, obklady. Homeopatika a bylinky přinesly mírné zlepšení, ale časem se kůže opět pokryla 
vyrážkami, alergie se zhoršila. 

Upřímně mohu říci, že jsem oficiální medicínu příliš nevyhledával. Ve svém životě jsem se s jejími 
metodami setkal mnohokrát a vím jistě: u takových nemocí, jako jsou dětské alergie nebo 
dermatitidy, je prakticky bezmocná, ale kompetence některých lékařů dokáže nezformovanému 
organismu hodně uškodit. 

Když jsem se rozhodla objednat Todicamp, byla jsem opatrná: nejprve jsem si ho vzala sama 
(můj vnuk kolem mě doslova skákal, tak moc chtěl vyzkoušet - děti přece cítí, co je pro ně dobré). 
Pak jsem mu začala dávat čichat (žádná alergická reakce se neprojevila), pak - olizovat. Velmi 
jsem se bála, že složky extraktu způsobí alergii, ale ne. 

Ale za pouhý měsíc užívání přípravku Todicamp vyrážka u mého vnuka zmizela a jeho pokožka 
se vyčistila. Naše překvapení (a vděčnost) bylo bezkonkurenční. První kúru jsme, upřímně 
řečeno, trochu "hackovali": lék jsme pili striktně podle doporučení, ale mazání jsme často 
zanedbávali - záda a nohy jsme nemazali každý den. A výsledek je stále vynikající. Nyní na váš 
pokyn vnuk zahájil druhou kúru, aby výsledek upevnil, a nyní vše důsledně dodržujeme. 

Rád bych dodal: Todicamp je skutečný rodinný lék. Sama ho teď používám: všechny krémy 
zmizely z poličky, už je nepotřebuji - obličej si otírám výtažkem a pleť mám jako hedvábí. Za 
měsíc příjmu odpadly téměř všechny papilomy na těle - bez porodů, bolestí, nepříjemných pocitů! 
Třicet let jsem hledala dobrý lék na plíseň nehtů. A tady byl pro mě Todicamp objevem - začaly 
mi růst nové nehty, vypadá to, že moje dlouholetá "epopej" brzy skončí. 

Jedna z nejpříjemnějších věcí: moje váha se ustálila. Četla jsem, že lidé, kteří Todicamp užívali 
pravidelně, zhubli. Jsem si jistá, že se to stane i mně (uf, uf, uf, uf, uf, abych to nezakřikla). Budu 
pokračovat ve stejném duchu. Děkuji vám za vaše milá slova povzbuzení, jasná doporučení a 
takový srdečný přístup k lidem. A děkuji za Todicamp. 

 

 

Andreji Michajloviči, váš Todicamp dělá zázraky! Váš kouzelný lék vyléčí téměř všechno, a 
dokonce ještě víc! Dodává sílu a hlavně sebevědomí i těm, kteří se už smířili se svou nemocí. 
Vím, o čem píšu, protože nedávno jsem se znovu přesvědčil o univerzálnosti vašeho léku, který 
vyléčil mou matku ze zánětu močového měchýře. 
 
 Ta jí byla diagnostikována již poměrně dávno. Posledních několik let pracovala jako vrátná a 
zřejmě sedavý způsob života a neustálý průvan udělaly své. Navíc něco podobného měla i v 
mládí, když pracovala na svých komsomolských stavbách, ale tehdy tomu nevěnovala pozornost. 
Říká, že to přešlo samo od sebe. A teď - běhala na záchod pětkrát za hodinu, a tak každý den. 
 
 Naše rodina bere Todicamp už několik let, s přestávkami. Přesněji řečeno, užíváme ho v případě 
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nutnosti a někdy k profylaxi při silných sezónních infekcích. Mému synovi Todicamp pomohl, když 
si při tréninku rozbil ret a zanítila se mu dáseň. Dáseň jsme pak potřeli tinkturou a užívali ji třikrát 
denně vnitřně. Manžel si z nás tehdy ještě dělal legraci, ale když začal tinkturu užívat, jeho 
migrény zmizely. A Todicamp mi nedávno pomohl, když jsem uklouzla a upadla na záda a 
narazila si páteř. 
 
 Maminka teď poprvé pila Todicamp. Samozřejmě jsme jí to navrhovali už předtím, ale ona v sílu 
léku nevěřila. Prášky skoro vůbec nebrala, protože neměla žádné zdravotní problémy, jak říkala. 
A já jí to věřím, protože sama nejsem téměř nikdy nemocná. A co se jí stalo teď - asi si věk vybírá 
svou daň...... 
 
 Mamince předepsali antibiotika, diuretika a vitamíny. Jsem si jistá, že je brala a že se jí trochu 
ulevilo. Jenže se to pořád vracelo. Další bolesti v oblasti močového měchýře a časté návštěvy 
záchodu. Už si dávala na dolní část zad nahřívací polštářek a držela dietu a pila více vody, jak jí 
bylo doporučeno - přesto nemoc neustupovala. A po Todicampu bolesti ustaly. A časté návštěvy 
toalety jsou také minulostí. Maminka se stále směje a říká, že to znamená, že není tak stará, že 
to její tělo se samo uzdravilo. Ale Todicamp bere určitě, nedávno mě požádala, abych koupila 
další balení. Říká, že se zase cítí mladá a plná elánu. 
 
 Vaše tinktura, Andreji Michajloviči, je nepostradatelným lékem na mnohé, i zdánlivě beznadějné 
nemoci. Úspěch Vám ve Vaší vědecké práci! 

 
 

 

Moc děkujeme za Todicamp. Jsem vyčerpaný z nemoci... Demodex je podkožní roztoč ... 
onemocnění, které vyžaduje dlouhodobou léčbu ... A, NIC v léčbě ALKOHOL ---- vše jde nahoru 
... Pouze 2x denně mast na obličej + hydratační krém a 3x denně pít Todicamp ... Léčím se 3 
měsíce, došlo ke zlepšení ... na stránkách babiččiny recepty - léčba od 4 - 6 měsíců ... zde je již 
3. měsíc výsledek ... TODICAMP radí všem, pokud máte nějaké dotazy - pište ... řekněte ... 
ANDREJ MICHAJLOVIČ! Moc děkuji za pomoc ... Žijte dlouho a bez problémů!!!!!! 

 

Chřipka mé maminky zmizela během dvou dnů, jakmile začala užívat Todicamp. Hlavní příznaky 
zmizely, přestala ji bolet hlava, její stav se zlepšil, ustoupila horečka. A afty zmizely. V užívání 
pokračujeme, chceme se zbavit žaludečních potíží. Nyní čekáme na tento výsledek. 

 
 

Dobrý den! Byl mi diagnostikován polyp esovité kličky. Nádor byl 3 cm, adenomatózní, žlázový. V 
té době nebyl nebezpečný, ale byla jsem upozorněna, že by se nádor mohl vyvinout ve zhoubný. 
V té době jsem nepociťoval žádné zvláštní potíže. Občas se objevila bolest v podbřišku na levé 
straně, a to byly téměř všechny pocity. Pak se ale ve stolici začala objevovat krev, a to mě 
povzbudilo. 
 
 Nechtěla jsem jít na operaci, a tak jsem vyzkoušela všechno možné. Připravovala jsem si 
nejrůznější odvary podle lidových receptů, které jsem našla na internetu. Některé dokonce 
pomohly, bolest ustoupila a krvavý výtok zmizel, ale po nějaké době vše začalo znovu. A tak jsem 
opět hledala a našla novou léčbu. Tak jsem se postupně dostala k Todicampu. 
 
 Nejprve jsem si myslela, že si Todicamp připravím sama, protože na jedné webové stránce jsem 
viděla recept na přípravu. Lék mě zaujal, začala jsem číst recenze a postupně jsem se dostala na 
vaše stránky. A už tady jsem viděla, že ho nemůžu připravit, protože v receptu je nějaký trik, o 
kterém se nemluví. A bez něj se účinek stává nepředvídatelným. Každopádně jsem si ho koupila 
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a začala s léčbou. 
 
 Todicamp jsem užívala striktně podle návodu, s potíráním a obklady. Bolest zmizela v prvních 
dnech, krev o pár dní později. Bolest už žádná, vůbec ne. Stále jsem pochybovala o účinku 
tinktury a znovu jsem podstoupila vyšetření. Všechny rozbory jsou v normě a polyp se zmenšil na 
téměř centimetr! 
 
 Pokračuji ve všech procedurách s Todicampem a piji ho ráno a večer. Jsem zvědavá, zda nádor 
zcela zmizí. O výsledcích vám napíšu později. 

 
Chřipka mé maminky zmizela během dvou dnů, jakmile začala užívat Todicamp. Hlavní příznaky 
zmizely, přestala ji bolet hlava, její stav se zlepšil, ustoupila horečka. A afty zmizely. V užívání 
pokračujeme, chceme se zbavit žaludečních potíží. Nyní čekáme na tento výsledek. 

 

 

 
Dobrý den! Byl mi diagnostikován polyp esovité kličky. Nádor byl 3 cm, adenomatózní, žlázový. V 
té době nebyl nebezpečný, ale byla jsem upozorněna, že by se nádor mohl vyvinout ve zhoubný. 
V té době jsem nepociťoval žádné zvláštní potíže. Občas se objevila bolest v podbřišku na levé 
straně, a to byly téměř všechny pocity. Pak se ale ve stolici začala objevovat krev, a to mě 
povzbudilo. 
 
 Nechtěla jsem jít na operaci, a tak jsem vyzkoušela všechno možné. Připravovala jsem si 
nejrůznější odvary podle lidových receptů, které jsem našla na internetu. Některé dokonce 
pomohly, bolest ustoupila a krvavý výtok zmizel, ale po nějaké době vše začalo znovu. A tak jsem 
opět hledala a našla novou léčbu. Tak jsem se postupně dostala k Todicampu. 
 
 Nejprve jsem si myslela, že si Todicamp připravím sama, protože na jedné webové stránce jsem 
viděla recept na přípravu. Lék mě zaujal, začala jsem číst recenze a postupně jsem se dostala na 
vaše stránky. A už tady jsem viděla, že ho nemůžu připravit, protože v receptu je nějaký trik, o 
kterém se nemluví. A bez něj se účinek stává nepředvídatelným. Každopádně jsem si ho koupila 
a začala s léčbou. 
 
 Todicamp jsem užívala striktně podle návodu, s potíráním a obklady. Bolest zmizela v prvních 
dnech, krev o pár dní později. Bolest už žádná, vůbec ne. Stále jsem pochybovala o účinku 
tinktury a znovu jsem podstoupila vyšetření. Všechna vyšetření jsou v normě a polyp se zmenšil 
na téměř centimetr! 
 
 Pokračuji ve všech procedurách s Todicampem a piji ho ráno a večer. Jsem zvědavá, zda nádor 
zcela zmizí. O výsledcích vám napíšu později. 

 
 

Melanom ve stádiu 3 - to byla diagnóza, která mě "šokovala" před dvěma lety. V květnu jsem 
podstoupila operaci. Vše proběhlo úspěšně, ale abych předešla metastázám, dostala jsem 
chemoterapii. Taková léčba mě vyděsila tak, že se mi třásla kolena: viděla jsem lidi, kteří ji 
podstupovali, jejich stav, neustálý pocit únavy, zoufalství v jejich očích. 

Pooperační vyšetření neprokázalo žádné metastázy. To mi dalo naději, že se obejdu bez 
chemoterapie. Odmítnutím léčby jsem se však doslova vystavoval smrtelnému riziku. Rozhodl 
jsem se hledat pomoc v lidovém léčitelství. Prohledal jsem celý internet a hovořil s těmi, kteří se 
stejně jako já rozhodli léčit bylinkami a dalšími preparáty, ale bez chemie. 

http://todicamp.ru/bolezni/gripp
http://todicamp.ru/bolezni/polipi-kishechnika


Tak jsem se setkal s mužem, který mi dal naději: 6 let se léčil u bylinkáře a nyní je zcela zdravý, 
dokonce si občas může dovolit odklonit se od přísné diety. Okamžitě jsem se vydal za jeho 
léčitelem, kde jsem stál před novou otázkou: zda brát jedy v malých dávkách, nebo zvolit 
konzervativní léčbu. Neváhal jsem ani pět minut - zvolil jsem jedy: na mysl mi přišel obraz z 
románu Hrabě Monte Christo od Alexandra Dumase (podle příběhu hrdina fyzicky pocítil, jak jeho 
tělo po užití několika kapek jedu zesílilo). 

Byla mi předepsána léčba. Jejich základem byl sibiřský kňažek, Aconite a Todicamp. Již měsíc 
po operaci jsem je začal užívat (třikrát denně po 1 kapce každého jedu a 3 kapky Todicampu). 
Dávkování se muselo postupně zvyšovat. Dělal jsem to velmi pečlivě - nejprve jsem si přečetl vše 
o tom, co mi bylo předepsáno, prostudoval jsem vedlejší účinky, sledoval jsem svůj stav. 

Při hledání informací na internetu jsem se dozvěděl vše o historii vzniku Todikampu - Michail 
Petrovič Todika (velká poklona jeho rodině). Zde jsem také našel e-mailovou adresu syna 
Michaila Petroviče, Andreje Michajloviče. Z nějakého důvodu jsem se však neodvážil mu hned 
napsat. 

V srpnu (dva měsíce užívání) jsem se začala cítit špatně - objevily se všechny příznaky otravy: 
bolest jater, slinivky, pálení v žaludku, neustálá hořkost/pálení v ústech. Okamžitě jsem si to 
spojila s Todicampem: ten se mi užíval nejhůř (silný zápach, po každé kapce jsem sebou 
škubala), ale nejdřív jsem zavolala bylinkářce. Poradil mi, abych si dala pauzu - na 2 dny přestala 
vše užívat a pak snížila dávky. Tehdy jsem se odhodlal napsat Andreji Michajloviči Todikovi. 

Ten muž byl úžasný. Na mou žádost reagoval okamžitě, dal mi svá doporučení, vše vysvětlil, 
poslal mi SKUTEČNÝ Todicamp. Dodnes si pamatuji, jak mě jeho dobrosrdečnost dojala: moc za 
ni děkuji - pro pacienta s mou diagnózou je takový přístup k nezaplacení. 

Začala jsem užívat Todicamp z Moldávie spolu s dalšími léky a byla jsem ohromena: žádný 
zápach, snadno se pije, všechny potíže jsou pryč. Dříve to bylo trápení, teď je to výtažek ze 
samotného života. Dokonce i občasné bolesti v oblasti, kde jsem byla operovaná, užívám ho, 
když se bolestivost zhorší - vše zmizí. 

Jsem stále registrovaná na onkologické klinice a neustále podstupuji testy. Poslední bylo letos v 
březnu: výsledky byly vynikající. Analýzy 4 onkomarkerů a 2 ultrazvuky ukázaly, že se mi daří 
dobře. Vedu plnohodnotný život, pracuji, cítím se skvěle - nemoc ustoupila. 

Chtěl bych popřát všem pacientům s rakovinou, aby se nevzdávali. A také upřímně věřím, že tuto 
recenzi nebude nikdo brát jako reklamu. Todicamp mi opravdu pomohl a přála bych si, aby 
takových lidí jako já bylo víc. 

 

 

Melanom ve třetím stadiu - tak zněla diagnóza, kterou mi sdělili před dvěma lety. V květnu jsem 
podstoupila operaci. Vše proběhlo úspěšně, ale abych předešla metastázám, dostala jsem 
chemoterapii. Taková léčba mě vyděsila tak, že se mi třásla kolena: viděl jsem lidi, kteří ji 
podstupovali, jejich stav, neustálý pocit únavy, zoufalství v jejich očích. 

Pooperační vyšetření neprokázalo žádné metastázy. To mi dalo naději, že se obejdu bez 
chemoterapie. Odmítnutím léčby jsem se však doslova vystavoval smrtelnému riziku. Rozhodl 
jsem se hledat pomoc v lidovém léčitelství. Prohledala jsem celý internet a hovořila s těmi, kteří 
se stejně jako já rozhodli léčit bylinkami a dalšími preparáty, ale bez chemie. 

Tak jsem se setkal s mužem, který mi dal naději: 6 let se léčil u bylinkáře a nyní je zcela zdravý, 
dokonce si občas může dovolit odklonit se od přísné diety. Okamžitě jsem se vydal za jeho 
léčitelem, kde jsem stál před novou otázkou: zda brát jedy v malých dávkách, nebo zvolit 
konzervativní léčbu. Neváhal jsem ani pět minut - zvolil jsem jedy: na mysl mi přišel obraz z 



románu Hrabě Monte Christo od Alexandra Dumase (podle příběhu hrdina fyzicky pocítil, jak jeho 
tělo po užití několika kapek jedu zesílilo). 

Byla mi předepsána léčba. Jejich základem byl sibiřský kňažek, Aconite a Todicamp. Již měsíc 
po operaci jsem je začal užívat (třikrát denně po 1 kapce každého jedu a 3 kapky Todicampu). 
Dávkování se muselo postupně zvyšovat. Dělal jsem to velmi pečlivě - nejprve jsem si přečetl vše 
o tom, co mi bylo předepsáno, prostudoval jsem vedlejší účinky, sledoval jsem svůj stav. 

Při hledání informací na internetu jsem se dozvěděl vše o historii vzniku Todikampu - Michail 
Petrovič Todika (velká poklona jeho rodině). Zde jsem také našel e-mailovou adresu syna 
Michaila Petroviče, Andreje Michajloviče. Z nějakého důvodu jsem se však neodvážil mu hned 
napsat. 

V srpnu (dva měsíce užívání) jsem se začala cítit špatně - objevily se všechny příznaky otravy: 
bolest jater, slinivky, pálení v žaludku, neustálá hořkost/pálení v ústech. Okamžitě jsem si to 
spojila s Todicampem: ten se mi užíval nejhůř (silný zápach, po každé kapce jsem sebou 
škubala), ale nejdřív jsem zavolala bylinkářce. Poradil mi, abych si dala pauzu - na 2 dny přestala 
vše užívat a pak snížila dávky. Tehdy jsem se odhodlal napsat Andreji Michajloviči Todikovi. 

Ten muž byl úžasný. Na mou žádost reagoval okamžitě, dal mi svá doporučení, vše vysvětlil, 
poslal mi SKUTEČNÝ Todicamp. Dodnes si pamatuji, jak mě jeho dobrosrdečnost dojala: moc za 
ni děkuji - pro pacienta s mou diagnózou je takový přístup k nezaplacení. 

Začala jsem užívat Todicamp z Moldávie spolu s dalšími léky a byla jsem ohromena: žádný 
zápach, snadno se pije, všechny potíže jsou pryč. Dříve to bylo trápení, teď je to výtažek ze 
samotného života. Dokonce i občasné bolesti v oblasti, kde jsem byla operovaná, užívám ho, 
když se bolestivost zhorší - vše zmizí. 

Jsem stále registrovaná na onkologické klinice a neustále podstupuji testy. Poslední bylo letos v 
březnu: výsledky byly vynikající. Analýzy 4 onkomarkerů a 2 ultrazvuky ukázaly, že se mi daří 
dobře. Vedu plnohodnotný život, pracuji, cítím se skvěle - nemoc ustoupila. 

Chtěl bych popřát všem pacientům s rakovinou, aby se nevzdávali. A také upřímně věřím, že tuto 
recenzi nebude nikdo brát jako reklamu. Todicamp mi opravdu pomohl a přála bych si, aby 
takových lidí jako já bylo víc. 

 

 

Dobrý den, Andreji Michajloviči! 

Jmenuji se Svetlana, je mi 49 let a žiji v Baltu. 

Když jsem četla o magických vlastnostech Todicampu, rozhodla jsem se podělit o svůj 
gynekologický příběh. Před 25 lety mi lékaři našli myom. Zpočátku byl malý, ale postupem času 
se zvětšil na velikost 10-12 týdnů (řečeno jazykem gynekologů). Někteří lékaři navrhovali jeho 
odstranění, jiní mi doporučovali pít šťávy a pozorovat, což jsem dělala. Když jsem se dozvěděla o 
přípravku Todicamp, koupila jsem si ho a podstoupila léčbu podle uvedeného schématu. Po 
nějaké době jsem šla na kontrolu, ultrazvuk a byla jsem mile překvapena - myom se zmenšil na 
velikost 7-9 týdnů. Podstoupila jsem další kúru přípravku Todicamp. Výsledkem je malý uzlík. 

Ještě jsem chtěla poznamenat, že během menopauzy jsem měla poruchu menstruačního cyklu, 
rozhodla jsem se udělat si mikroklyzma (Todicamp + rakytníkový olej) a potírat si podbřišek. Už 
tři měsíce mi menstruace přichází každý měsíc a tak jak má. 

Chtěla bych vyjádřit svůj vděk Andreji Michajlovičovi za to, že nám ženám dal nejen možnost být 
zdravé a šťastné. 



Zdraví vám i vašim blízkým. 

S úctou, 

Svetlana Chiu  
Balti  
Srpen 2018. 

 

Prodělala jsem exacerbaci endometriózy. Neustále jsem pociťovala silné bolesti. Všechny ty 
čípky, hormonální pilulky, různé lékařské postupy pomáhaly jen dočasně. Operovat jsem 
nechtěla, dříve došlo ke smutné zkušenosti. Celkově jsem si koupila Todicamp a rozhodla se, že 
se jím budu léčit. Léčila jsem se přesně dva měsíce, dávala jsem si obklady a také pila tinkturu. 
Bolest se hodně zmenšila a nevrací se stejnou silou jako dříve. Zmizela slabost, nějak se mi 
ulevilo, hlavně morálně. Také jsem si všimla, že mi zmizela dušnost a normalizoval se mi krevní 
tlak. Zdá se, že Todicamp měl také svůj účinek. Jsem velmi spokojená, budu ho všem 
doporučovat! 

 

 

  Prodělala jsem exacerbaci endometriózy. Neustále jsem pociťovala silné bolesti. Všechny ty 
čípky, hormonální pilulky, různé lékařské postupy pomáhaly jen dočasně. Operovat jsem 
nechtěla, dříve došlo ke smutné zkušenosti. Celkově jsem si koupila Todicamp a rozhodla se, že 
se jím budu léčit. Léčila jsem se přesně dva měsíce, dávala jsem si obklady a také pila tinkturu. 
Bolest se hodně zmenšila a nevrací se stejnou silou jako dříve. Zmizela slabost, nějak se mi 
ulevilo, hlavně morálně. Také jsem si všimla, že mi zmizela dušnost a normalizoval se mi krevní 
tlak. Zdá se, že Todicamp měl také svůj účinek. Jsem velmi spokojená, budu ho všem 
doporučovat! 

 

Minulý měsíc jsem na kůži objevila ošklivé vyrážky. Objednala jsem se ke kosmetičce: předběžná 
diagnóza - kožní dermatitida způsobená hormonální nerovnováhou. Léčila jsem se 2 týdny, s 
nulovým výsledkem. Rozhodla jsem se hledat lidi se stejným problémem a náhodou jsem 
narazila na příběh o Todikampě na fóru Odessa. V recenzi byly podrobnosti o Andreji Todikovi. 

Nejprve mě překvapila rychlost, s jakou mi Andrej Michajlovič odpověděl. Řekl mi, jak by se dal 
Todicamp využít pro můj případ, a nabídl mi, že mi originální lék pošle přímo z Moldavska. 
Souhlasil jsem. 

Druhý objev byl výsledkem léčby. Doslova za 5 dní vyrážky zmizely. Navíc zmizely nové pupínky 
i stopy po starých (nevím, jak jsou staré). 

Moje pleť se stala viditelně mladší, zdravější a čistší za pouhý týden, ačkoli kurz je určen na 2 
měsíce! Určitě ho ještě absolvuju - chci si výsledek upevnit a zlepšit stav svých vlasů pomocí 
zázračného extraktu. 

Dobrý den a hodně zdraví všem! Pro mou rodinu se Todicamp stal nepostradatelným léčebným 
prostředkem na všechny nemoci. Používáme ho již dva roky. 

Svou recenzi však chci věnovat svému seznámení s tímto úžasným přípravkem. Výtažek jsem 
začala užívat v období menopauzy. Ti, kteří měli to štěstí, že nástup menopauzy nezaznamenali, 
mě nepochopí. Pro mě bylo toto období skutečným utrpením: nekonečné výkyvy tlaku, návaly 
horka, tachykardie - zdálo se, že to nebude mít konce. 

http://todicamp.ru/bolezni/endometrioz
http://todicamp.ru/bolezni/endometrioz
http://todicamp.ru/bolezni/dermatit


Vyšetření v nemocnici ukázalo vysokou hladinu cholesterolu. V té době jsem byl připraven vzít si 
cokoli na jeho snížení. Náhodou jsem na jednom ženském fóru narazila na popis podobného 
problému - jedna žena mi vyprávěla, jak ji zachránil Todicamp. A já se rozhodla, že ho 
vyzkouším. Doslova za pár dní zmizely všechny (!!!) příznaky menopauzy. Ani jsem si nevšimla, 
jak jsem se vrátila do normálního života. A to bez jakýchkoli léků - používala jsem pouze 
Todicamp! 

Postupem času jsme zjistili, že extrakt pomáhá nejen při menopauze - posiluje imunitu, dokonale 
normalizuje krevní tlak a posiluje srdce. Todicamp nadále užívám jako prevenci sezónního 
nachlazení a vám doporučuji totéž. 

Těm, které menopauzou stále trpí, vřele doporučuji: rozhodně vyzkoušejte Todicamp a užívejte si 
života! 

 

Rád bych se podělil o svou metodu léčby vypadávání vlasů. Jsem si jistá, že to bude zajímat 
mnoho lidí, zejména naše ženy. 
 
Mně už vlasy začaly vypadávat několikrát. V mém případě to byl stres a také užívání některých 
léků. Nebudu psát jaké a z čeho, abych nedělala reklamu, tím spíš, že jsem je předepisovala 
individuálně. Léky zabraly, pomohly, vyléčily, jen takový vedlejší účinek nemají. Začalo to být 
jednodušší, ale objevil se problém s mými vlasy. 
 
Vetřela jsem si Todicamp do pokožky hlavy a asi hodinu chodila po domě. Pak jsem si vlasy 
opláchla. Dělala jsem to jen jednou denně, večer. Je to jen vůně tinktury a já jsem přes den v 
práci. :) Ale vnitřně jsem ji užívala třikrát denně, neměla jsem s ní žádné problémy. 
 
Moje léčba trvala jen tři týdny. Můžu říct, že vypadávání vlasů se zastavilo už ve druhém týdnu, 
ale stále jsem se léčila preventivně. Vlasy mi už nevypadávaly, vůbec ne. Jediná věc je, že vlasy 
se staly hladšími, ale také těžšími a obvyklý účes se musel dělat o něco déle. Jinak bylo vše v 
pořádku. 
 
Prý pomáhá jen vtírání, ale já jsem také brala třikrát denně lžičku. Je to spolehlivější. 

 

 

Hodně zdraví všem, milí členové fóra!  
Povím vám o svých zkušenostech s používáním Todicampu. Přivezli mi ho přímo z Kišiněva, asi 
před rokem. Neobjednával jsem si ho, nežádal jsem o něj a vůbec jsem nevěděl, co to je. Prostě 
mi ho přivezli a dali mi ho jako dárek. Odložil jsem ji do skříně a zapomněl na ni. 
 
 Poprvé si na něj moje žena vzpomněla asi o tři měsíce později. Měl jsem nějakou otravu. Bolela 
mě hlava, měl jsem nevolnost, zvracel jsem, měl jsem průjem ... Pil jsem mezim, aktivní uhlí, 
furazolidon - nic nepomáhalo. Od bolesti mě zachránilo jen nostrum, a to dočasně. Bylo to v 
novoročním týdnu, kdy všichni lékaři odpočívají, a já jsem nechtěla volat záchranku. Tehdy se mi 
dostal do rukou Todicamp. Manželka vytáhla návod, přečetla si ho, dala mi lžičku a řekla, abych 
ho vypil. Moc mi to nevadilo, jen ta vůně mi připadala divná. Vypil jsem ho. Vzpomínám si, že 
tehdy prudce stoupla teplota a já se zapotil. A pak nastalo ticho. Bolest rychle odezněla, 
nevolnost o něco později. A průjem zmizel okamžitě. Tak moc, že jsem šel na záchod až o dva 
dny později. 
 
 Další na řadě byla moje žena. Dělala v kuchyni salát a řízla se nožem, docela ošklivě. Jód tehdy 

http://todicamp.ru/bolezni/klimaktericheskiy-sindrom
http://todicamp.ru/
http://todicamp.ru/bolezni/ukreplenie-immunnoi-sistemi
http://todicamp.ru/bolezni/ukreplenie-i-vosstanovlenie-volos
http://todicamp.ru/
http://todicamp.ru/


nemohli najít, ale našli Todicamp. Potřeli jsme si jím ránu a vypili lžíci (ona ho pila na bolest a já 
na vzrušení). Bolest opět rychle ustoupila a rána se zahojila rychleji než obvykle. Manželce se 
také líbilo, že jizva po ráně nebyla skoro vidět a nebyla tak velká, jak to v takových případech 
obvykle bývá. 
 
 Poté jsem si vzal příručku a přečetl ji celou. Ani jsem netušil, že vyléčí tolik věcí. A rozhodli jsme 
se, že s manželkou zahájíme seriózní léčbu. Má zánět slinivky břišní a v období exacerbace 
zvrací jak z vůně, tak z pohledu na jídlo.  Má také bolesti, které se dají zmírnit pouze nopem, ale 
jen dočasně. Bylo jí z toho všeho opravdu špatně, a tak neodolala, přestože parafín voněl. A 
zabralo to! Bolesti ustaly, vrátila se jí chuť k jídlu, dokonce trochu přibrala. 
 
 Mám starý ischias. Todicamp také piju a manželka mi s ním dělá masáže. Nemyslím si, že mě to 
vyléčí, ale už dlouho mě nic nebolí. Zbytečně se samozřejmě nenamáhám, ale nemám ani 
pravidelné záchvaty. 
 
 Pokud tomu dobře rozumím, léčba Todicampem má být trvalá. Právě dobíráme první dvě 
lahvičky a na další dvě lahvičky si půjdu sama. Zajdu za zástupcem Todicampu, abych nenaletěla 
na nějaký podvrh a nechala si poradit. Možná se dostaneme i do Kišiněva, protože moje žena 
odtamtud pochází. 

 
 

Dobrý den, Jmenuji se Iurie, jsem z Kišiněva a ráda bych vám pověděla o případu, se kterým 
jsem se nedávno setkala. Před týdnem mě začaly bolet zuby a jako obvykle jsem nejprve začala 
užívat léky. Po několika dnech jsem si myslel, že je bezpečné léky přestat brát, protože bolest 
zmizela. Ráno jsem se však probudil s velmi rozsáhlým zánětem v ústech. Celá dáseň byla v 
hnisu, který mi nedovoloval ani normálně jíst. Bylo to až k mým očím. 

Několik dní jsem používala silné protizánětlivé prášky a pilulky, které jsem brzy také vysadila. 
Zánět trochu ustoupil, ale bolest nezmizela. 

Jediný důvod, proč jsem nechtěla jít k zubaři, byl ten, že jsem měla nasazenou keramickou 
korunku, která by se musela odstranit. A to se mi vůbec nechtělo. 

Každopádně po dlouhé době užívání léků mě bolela i oblast břišních svalů, myslím, že léky 
začaly působit na mé vnitřní orgány. Byla jsem velmi rozrušená, že budu muset ještě navštívit 
lékaře, a věděla jsem jistě, že mi bude odstraněna korunka. Ale brzy mi manželka začala říkat, že 
četla o Todicampu a že bych to měl zkusit. 

Nebyla jsem si jistá pravdivostí jejích slov, protože jsem si koupila drahé a kvalitní léky, které mi 
nemohly pomoci, ale ona si stála za svým. Moje žena šla do lékárny Farmacia Familiei a vrátila 
se s lahvičkou Todicampu.  Podmínky byly takové, že pokud se situace do několika dnů nezmění, 
urychleně se poradíme s lékařem. 

Začala jsem si dělat malé obklady na zanícená místa a na dásně. Chci říct, že ten zápach se 
snášel dost těžko, ale věřte mi, že to nakonec stálo za to! Ušetřila jsem peníze, čas a zbavila se 
problému na prvním místě. 

Za dva dny, kdy jsem si dělal pouze obklady, ačkoli je lék určen především k vnitřnímu užití, jsem 
začal procesy zvracet, zánět se snížil a třetí den jsem mohl jíst jako normální člověk. Moje léčba 
trvala jen 5 dní, dáseň zmizela, zánět také. Jsem velmi ráda, že se vše obešlo bez operace. 
Jsem také hrdá na to, že my v Moldavsku vyrábíme něco hodnotného a levného, něco, co si lidé 
mohou dovolit mít v každé domácnosti! 

Naše rodina je nyní v bezpečí, protože TODICAMP je s námi! 

Upřímné poděkování rodině Todickových za jejich péči a lidskost!!!! 

http://todicamp.ru/otzyvy/bolezni/pankreatit
http://todicamp.ru/bolezni/pankreatit
http://todicamp.ru/bolezni/flyus
http://todicamp.ru/


******************************************************************* 

Buna ziua , sunt Iurie din Chisinau si as vrea sa va povestesc un caz prin care am trecut acum 
recent.   Acum o saptamina au inceput niste dureri dentare, ca de obicei am apelat la 
medicamente, dupa citeva zile mi s-a parut ca deja am depasit acele dureri si am incetat sa mai 
administrez medicamentre . La scurt timp dupa tratament m-am trezit intr-o dimineata cu o 
inflamatie faciala oribila, inflamatia a depasit toate limitele ca sa intelegeti, gingina era in puroi, 
cavitatea bucala era inflamata atit de tare incit administrarea alimentelor era practic imposibila din 
cauza durerii si a sensibilitatii, inflamatia a ajuns pina la nivelul ochiului. 

Reactia mea a fost fulgera , adica am inceput sa administrez deja medicamente foarte puternice 
cum ar fi : pastille, prafuri antiinflamatoare, asa am prelungit 6-8 zile , dupa care am inteles ca 
este neaparat sa incetez administrarea acestora. 

Inflamarea putin sa mai domolit dar durerea era imposibil. "Poate cineva citind cazul meu se tot 
intreaba de ce nu a mers acest barbat la stomatolog? " 

Va aduc la cunostinta in cavitatea bucala se afla o coroana ceramica si stiam deja intentia 
medicului, eram sigur ca decizia medicului era sa extraga coroana dentara, dar eu sub nici o 
forma nu acceaptase-m acea decizie! 

Ca sa nu ma abat prea de la subiect va spun ca am incetat administrarea medicamentelor nu ca 
am depasit situatia Nu! dar din modiv ca deja au inceput dureri si discomfort in zona abdominala, 
cred ca deja ati inetes in tot sensul cuvintului, exact doza si timp indelungat de administratrea 
medicamentelor au dat reactie adversa la organele interne.Deja mi-a cazut de tot,moralul si 
cedase-m in fata acestui caz , gata deja ma pregate-am psychic si moral ca trebuie neaparat sa 
apelez la medic, dar, intr-e timp sotia tot imi povestea de un preparat sub denumirea de 
TODICAMP. 

Sotia de explicat imi explica dar eu nu credeam, mereu ma intrebam cum poate fi posibil caci eu 
procuram medicamente scumpe de calitate superiaoara si nu m-au ajutat dar acest preparat ma 
va ajuta, eram in continuu confuz si nu stiam ce sa fac . 

Sotia a pleacat la Farmacia Familiei si a procurat TODICAMP, a venit mi la prezentat, nu am avut 
alta sansa si am zis sa incerc macar 3 zile daca inflamtia se extindea mai tare, cu siguranta 
apelam medicul dar intre timp am decis sa incercam cu Todicamp. 

Am inceput sa pun pansamente in zona afectata si inflamata, sa va spun de la prima vedere nu 
mi-a placut deloc miros,pansamente of!!!!  Dar credeti-ma ca toate acestea se merita, deoarece 
economisiti bani, timp si nu in ultimul rind sanatate care noi cu totii stim ca este mai scumpa decit 
toate. 

La doar 2 zile de pansament, va repet doar pansament ! pentru ca acest medicament se admite 
si se recomanda sa se administreze si oral, dar eu am facut doar pansamente si deja la doar 2 
zile a inceput enumerarea inversa , a inceput sa se dezinflameze zona faciala si am inceput la a 
3-a zi sa ma alimentez ca un om normal.Tratamentul meu a durat 5 zile dupa care a revenit totul 
la normal. 

Sunt foarte fericit ca am depasit acest caz fara chirurgie si fara extragere, sunt sanatos, multumit 
si mindru ca exista medicament sub denumire de Todicamp la noi acasa aici in Moldova, caci la 
pret mic este dar de mare valoare e la casa omului. 

Acum suntem in siguranta deaorece linga noi este TODICAMP !!! ! 

  

                                                           Sincere Multumiri familiei Todica pentru grija 



                                                                              péče o invoca asupra omenirii !!! 

 

 

 


